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Kati si je nadela če
lado - čeiada gre 
vselej k vojaškemu 
škornju. Prebivalci 
vrhniške občine, ki 
so šele sedaj na
tančno zvedeli, ko
liko vojaštva so go
stili, si ne želijo no
vega vojaštva. 

Pa so njihove že
lje, s podpisi podprte 
in s politično voljo 
utemeljene, bob ob 
steno? Slikanica 
o vojaškem slovesu 
brez solza na 6. 
strani. 

PIŠE VAM PREDSEDNIK 
IZVRŠNEGA SVETA 

Po burnih poletnih mesecih in začetku jeseni, ko so 
dogodki precej razburjali našo občino, se je pričela, vsaj 
kar zadeva varnost, pomiritev. Morda tudi obdobje čaka
nja, da zvemo, kakšna usoda bo doletela objekte in povr
šine, ki jih je imela v lasti armada, sedaj pa zanje skrbi 
Ministrstvo za obrambo Republike Slovenije. Ob ogledu 
objektov, ki so se ga udeležili tudi predstavniki ministrstva 
(g. Janša, g. Bogataj, g. Slapar), sva z županom zaskrb
ljeno ugotavljala, da so pri nas objekti v predobrem stanju, 
kar pomeni, da jih lahko zelo hitro usposobijo za potrebe 
slovenske TO. Skrb je toliko večja, ker v drugih delih 
Slovenije poročajo o močno uničenih vojaških objektih. 

Približno eno leto je tega, kar se je porodila zamisel 
o demilitarizirani občini, katere namen je bil zmanjšati 
obseg vojaštva in površin, ki jih je imela v lasti vojska. 
Njena prisotnost v tolikšnem obsegu ne daje niti najmanj
ših možnosti za razvoj kraja, ki bi lahko sledil normativom 
evropskega podeželja s spogledovanjem s turistično de
javnostjo in drobnim gospodarstvom. 

Sogovorniki so se sedaj spremenili, toda interesi sogo
vornikov so v veliki meri ostali enaki! Zato sedaj pričaku

jemo obdobje, ko se bomo morda morali sprijazniti z dej
stvom, da interesi republike in interesi občine še zdaleč 
niso enaki. Le posluh za potrebe, kijih terja današnji čas, 
lahko omogoči razumne dogovore o usodi teh objektov. 
Zakonska zaščita je v polni meri na strani republike, na 
naši strani je le moralna obveza do naših idej, tudi do vseh, 
ki ste podpisali peticijo, v kateri odklanjamo tolikšno kopi
čenje vojaške tehnike na Vrhniki. 

Ob zavzemanju za uveljavitev pravne države in civilne 
družbe vidimo možnost, da bodo naša prizadevanja 
uspešna. Če pa uspeha ne bo, verjetno o civilni družbi ne 
moremo govoriti, tako da se postavlja vprašanje o smisel
nosti vztrajanja v državnem aparatu, ki ni postavljen po 
meri človeka. VILI GRANDA 

1 M tej številki Našega časopisa, ko je uredništvo 
1 m v skladu z obstoječo zakonodajo in ustreznim ob-
| f činskim odlokom dobilo tudi telo, ki bo skrbelo za 

širši javni vpliv nad vsebino občinskega glasila, je treba 
povedati naslednje: le redka občina si še privošči tako 
»potrato«, marsikje so taka glasila usahnila sama od sebe, 
spet drugod so se jim z veseljem odpovedali, marsikje so 
igrice v novi politični razdelitvi vpliva opravile svoje. Naš 
časopis gre iz letnika v letnik kot se po tradiciji spodobi in 
kot nekak zasilni urednik (že dve leti) moram zapisati, da 
ima k sreči podporo v občinskem vodstvu in kar je še 
pomembneje, med bralci. 

Vloga glasila, takega, kot ga imamo, je seveda, da čim 
bolje obvešča ljudi o ravnanju med sosedi na ozemlju 
občine. » Veliki« republiški mediji pač te naloge ne morejo 
opraviti, zlasti še ne v občini, kjer živijo ljudje v vsakem 
kraju precej po svoje. Povezuje pa nas splošna želja po 
demilitarizaciji, ki jo je občinska skupščina že razglasila, 
vendar samo z delnim uspehom. V tistem, kar piše pred
sednik izvršnega sveta, se kaže delno razočaranje nad 
tem, da je ena vojska odšla, domačo pa bomo morali še 
kar gostiti, čeprav je bilo z vojaškimi objekti nekaj kar 
konkretnih načrtov. Znali bi jih koristno uporabiti zase in za 
dvigovanje življenjske ravni ter zagotavljanje dela za prvim 
domačim ovinkom. 

V občini je že čutiti neko novo ozračje: na borovniškem 
koncu ustanavljajo turistično društvo, z ustanovitvijo turi
stičnega informacijskega urada se je nekaj premaknilo tudi 
na Vrhniki, kultura se razgleduje po novih prostorih in 
programih, tudi nekatera podjetja, ki so včasih ves čas 
moledovala za spregledi prispevkov in dodatnim denarjem, 
so uvidela, da si bodo najbolj pomagala z lastnimi močmi. 
Po drugi strani še ni tako tragično stanje pri brezposelnih, 
vsaj s stališča svetovalnice za prezaposlovanje ne, ki jo je 
za brezplačno pomoč pritegnil izvršni svet: interesentov je 
malo, morda se prebudijo ob tem opozorilu. Pametna pa 
se zdi tudi občinska politika, da nikakor ne ukinjati podjetij, 
ki so v dolgih letih zbrala jedro dobrih delavcev in izvrstnih 
strokovnjakov, kajti nov tim izurjenih ljudi z delovnimi tradi
cijami težko zbereš na novo. Ali se še spomnite ukinjene 
opekarne v Sinji Gorici: ljudje, ki so obvladali delo, so se 
raztepli. Kje bi na hitro našli koga, ki bi še vedel, katera 
glina je prava? 

Delovanje vrhniških strank trenutno kaže, kot da še ne 
bomo tako kmalu šli na nove volitve. Vendar se nekatere 
stvari le dogajajo. Vrhniški kmetje razmišljajo v svoji stranki 
ponovno bolj o stanovskih problemih in zadružni poveza
nosti, zadruga pa navzven poudarja novo blagovno 
znamko. Že znamenita je izjava vrhniških demokratov, ki 
so predlagali kongres zedinjenja (razcepljene) stranke in 
Janšo za predsednika. Opozicijske stranke »kažejo zobe« 
predvsem v skupščinskih klopeh z nenehnimi vprašanji. Še 
kaj bi se našlo. 

Ljudje pa se zavedajo, da ni vse politika. Zdaj gre za 
preživetje. Katere barve je ta beseda, se nihče ne spra
šuje. Tone Janežič 



ZASEDANJE SKUPŠČINE 

Sitna vprašanja 
izvršnemu svetu 

Skupno zasedanje vseh treh 
skupščinskih zborov, ki je bilo 
v sredo. 30.10.1991, je trajalo 
dolge tri ure in pol. Skoraj polo
vica časa je bila namenjena 
razpravi o nakupu stavbe za 
katoliški vrtec. Poslanci vseh 
treh zborov so se strinjali, da 
ne gre za ideološki nespora
zum, ampak za način, kako je 
bil ta vrtec oziroma stavba zanj 
kupljena. Kljub poslancev SDP 
je predlagal glasovanje o ne
zaupnici Izvršnemu svetu, saj 
so menili, daje bil kršen 9. člen 
odloka o proračunu. 

Predsednik IS Vili Granda 
pa je menil, da ni bilo kršitve, 
saj je v proračunu določena 
vsota 10 milijonov SLT za na
kup stavb. 

Nekateri poslanci so menili, 
da so tako občinski kot republi
ški zakoni in odloki preveč 
ohlapni ter nedorečeni, zato se 

dogaja, da se sredstva v okviru 
teh zakonov lahko prenašajo 
po mili volji posameznikov. 

Prav tako ni jasno, ali je ka
toliški vrtec registriran kot po
djetje ali kot zavod. Ko bodo 
razčiščeni ti pojmi bo namreč 
možno ugotoviti, če je IS svet 
presegel pooblastila. 

Poslance je tudi motilo, da 
se je IS najprej odločil za na
kup stavbe, šele potem, ko je 
bila polovica od 135.000 DM (v 
din) plačana, pa so začeli 
o tem razpravljati v skupščini. 

Na predlog Franja Modrijana 
so sklenili, naj statutarno 
pravna komisija pregleda, če 
je bil kršen odlok o proračunu. 
S tem je bila mučna razprava 
o nakupu stavbe za katoliški 
vrtec za tokratno sejo kon
čana. Razplet pričakujemo na 
prihodnji seji. 

Dragi soobčani! 

Ob zadnjem obisku pobratenega Gonarsa s sku
pino upokojencev v oktobru smo g. županu ponudili 
skupno akcijo organiziranja pomoči hrvaškim begun
cem v Istri. Bil je zelo navdušen in je obljubil angaži
rati tudi sosednje občine ter vse župnijske urade 
v okolici Gonarsa. V kratkem pričakujemo odziv in 
skupen odvoz v Istro z Vrhnike. 

Pri nas sta vključeni v akcijo obe dobrodelni orga
nizaciji Karitas in Rdeči križ ter prek njiju seveda mi 
sami. V zadnjih stikih z Istrani pa smo zvedeli, da še 
bolj kot zimska oblačila potrebujejo predvsem hrano. 
Pozivata vse občane, ki zmorejo in kolikor zmorejo, 
da lahko svoj dar oddajo v obeh zbirališčih (Karitas in 
Rdeči križ) oz. trgovinah, kjer imajo zbirna mesta v ta 
namen. Konkretna akcija naj bi bila zaključena ne
kako v desetih dneh. 

Seveda pa s tem naša odgovornost do trpečih ni 
končana. Zato vas vabim tudi vnaprej, bodimo odgo
vorni do sočloveka v stiski. 

Obenem se v imenu skupščine in izvršnega sveta 
zahvaljujem vsem darovalcem, saj sta obe organiza
ciji zelo pohvalili radodarnost Vrhničanov. 

Vaš 
Predsednik 

skupščine občine Vrhnika 
France KVATERNIK, dipl. ing. 

Ministrstvo za obrambo Republike Slovenije prek Od
delka za obrambo občine Vrhnika poziva na podlagi 9. 
člena ustavnega zakona za izvedbo temeljne ustavne 
listine o samostojnosti in neodvisnosti RS (Ur. list RS št. 
1/91) ter dogovora med delegacijama R S in ZLO z dne 
18. 10. 1991 vse osebe, ki jim je bilo dodeljeno ali 
prodano stanovanje iz vojaškega stanovanjskega 
sklada v Občini Vrhnika (pravilnik o stanovanjih v JLA, 
Voj. uradni list št. 9./91). 

1. Stanarina se poravnava od 1. 10. 1991 dalje na 
račun Ministrstva za obrambo RS št. 50100-637-
5055216 v višini, ki jim je bila določena kot zadnja 

* s strani pristojnih organov vojaškega stanovanj
skega sklada. 

2. Do 15. 11. 1991 je treba Oddelku za obrambo 
predložiti kopijo odločbe o dodelitvi ali zamenjavi 
stanovanja iz vojaškega stanovanjskega sklada, ko
pijo zapisnika o vrednosti in točkovanju stanovanja 
ter kopijo zadnjega računa o višini stanarine. 

3. Do 15. 11. 1991 je treba Oddelku za obrambo 
predložiti kopijo pogodbe o nakupu stanovanja iz 
vojaškega stanovanjskega sklada. 

4. Dokumente o pravici do uporabe vojaških stanovanj 
je treba vložiti na Oddelku za obrambo občine Vrh
nika. Stanarino bodo uporabniki vojaških stanovanj 
plačevali v doslej odmerjeni višini, dokler jim le-ta ne 
bo na novo odmerjena s strani Ministrstva za 
obrambo RS. 

5. V dneh od 7.11. 1991 do 15. 11. 1991 bodo delavci 
Oddelka za obrambo občine Vrhnika na terenu ugo
tavljali dejansko stanje. 

Prosimo, da v navedenem terminu zagotovite lastno ali 
dosegljivost kateregakoli družinskega člana. Oddelek 
za obrambo občine Vrhnika bo svoje naloge opravljal 
od 8. do 20. ure (razen nedelje 10. 11. 1991). 

S poročilom o plinifikaciji je 
navzoče seznanil gospod Kva-
temik. Povedal je, da je plin 
speljan do usnjarne. V načrtu 
so priprave projekta za plinifi
kacijo nekaterih območij Vrh
nike. 

Predstavnik TO Vrhnika 
Tone Jesenovec (Jesenko?) je 
povedal, da je na Vrhniki pro
stih 183 vojaških stanovanj, ki 
so sedaj last RS. Nekatera so 
svojevoljno oziroma nasilno 
vseljena in se bodo morali tako 
vseljeni stanovalci izseliti, če
tudi so stanovanja plačali voja
škim osebam bivše JLA. Le-ti 
so namreč spravili denar v žep 
in se prek Kopra izselili iz Slo
venije. Kot zanimivost je pove
dal, da so imeli nekateri oficirji 
več stanovanj, tudi po tri. Ka-
petan Jankovič je imel celo 
štiri: eno v Ljubljani, tri pa na 
Vrhniki. Zares smo plačevali 
megalomansko armado!!! 

Predsednik IS Vili Granda je 
še povedal, da do demilitariza
cije naše občine ne bo prišlo. 
Vojašnica Ignaca Voljča bo 
najbrž učni center za sloven
sko vojsko, za kasarno Ivana 
Cankarja pa se bo treba poga
jati z republiškimi organi. Za to 
pa je potrebna vsa podpora 
občanov Vrhnike in seveda 
tudi gospodarski program za 
območje te dosedanje vojaš
nice. Zato občinski upravni or
gani vabijo vse občane, naj po
šljejo svoje predloge za čim
bolj gospodaren izkoristek 
tega prostora. F. C 

VRHNIČANI! 
Večletne pripombe glede slabe prometne varnosti Stare ceste 
so nas spodbudile, da smo naročili projektno nalogo, na 
podlagi katere želimo ustrezneje urediti promet na tem delu 
Vrhnike. 
Projektna naloga, ki jo je izdelal Zavod za načrtovanje, temelji 
na naslednjih zahtevah: 
1. enosmerni promet od cerkve Sv. Lenarta do Ceste gradenj, 
2. popolna varnost pešcev na površinah, ki so namenjene 

pešcem, 
3. odstranitev parkirnih mest na Stari cesti in preprečitev 

»divjega« parkiranja s fizično prepreko, 
4. preveritev možnosti zunanje ponudbe gostinskih in trgov

skih lokalov. 
Prepričani smo, da prometna ureditev zanima tudi vas, zato 
vam predlagamo, da se s projektno nalogo seznanite na 
krajevni skupnosti ali na Oddelku za družbenoekonomski raz
voj in planiranje občine Vrhnika. 
Predlog nove prometne ureditve Stare ceste bo v javni obrav
navi do 20. decembra letošnjega leta. Prosimo občane Vrh
nike, predvsem pa stanovalce Stare ceste, da se s predlagano 
rešitvijo seznanijo in da Oddelku za družbenoekonomski raz
voj in planiranje posredujejo svoja mnenja in pripombe. 
Pripombe bomo v največji možni meri upoštevali, saj želimo, 
da bi nova prometna ureditev Stare ceste ustrezala vsem 
občanom. 
Vrhnika, november 1991 

ODDELEK ZA DRUŽBENOEKONOMSKI 
RAZVOJ IN PLANIRANJE 

Vrhniški kino 
oddajajo v najem 

Na seji izvršnega sveta 9. 
oktobra so sklenili, da kino in 
bife v vrhniškem Cankarjevem 
domu z javnim razpisom ponu
dijo v najem zasebniku. Za 
tako rešitev so se člani IS odlo
čili, ker kino sekcija pri Zvezi 
kulturnih organizacij Vrhnika 
posluje z izgubo, saj je v prvi 
polovici letošnjega leta s pov
prečno dvaindvajsetimi obi
skovalci na posamezno pred
stavo pokrila manj kot polovico 
celotnih stroškov. 

Največja težava večine slo
venskih in tudi tujih kinemato
grafov je v zadnjem času 
vedno večji osip gledalcev, ki 
jih je kinu prevzel razvoj kabel
ske televizije in videotehnike. 
Pojavil se je tudi trg piratskih 
videokaset, ki je najnovejše 
filmske uspešnice pri nas sicer 
ponujal v slabih kopijah in s sr
bohrvaškimi podnapisi, a za
radi pomanjkljive zakonodaje 
in brezbrižnosti odgovornih 
tudi ni bil preganjan in kazno
van. Poleg tega je uvoz filmov 
ves čas zamujal vsaj za eno 
leto in je bil tako kinematograf

ski spored celo v Ljubljani 
vedno repriza. 

V vrhniškem kinu je število 
obiskovalcev od leta 1986, ko 
si je filmske predstave ogle
dalo rekordnih 42 tisoč obisko
valcev, skokovito padalo in se 
lani ustavilo na nekaj več kot 
devet tisoč. V tem času so tri
krat na teden predvajali tudi do 
180 filmov na leto, poleg tega 
pa še različne šolske in pred-
premierne predstave. Po oceni 
obiska v prvi polovici letoš
njega leta, ko si je posamezen 
film ogledalo triinštirideset gle
dalcev, predstavo pa le dva
indvajset, so septembra začeli 
filme predvajati le ob nedeljah 
in vsak drugi četrtek za šolski 
abonma. Filmski izbor po no
vem tudi ni več uravnotežen 
po načelu kompromisa med 
komercialnostjo in kakovostjo, 
saj naj bi odslej predvajali le 
uspešnice z višjo vstopnino, ki 
zdaj znaša petdeset tolarjev. 

MOJCA ŠAJN 

TELEFONIJA NA VRHNIKI 

Republika Slovenija 
SKUPŠČINA OBČINE VRHNIKA 

IZVRŠNI SVET 

J A V N I R A Z P I S 

za opravljanje avtobusnih prevozov 
v občini Vrhnika 

1. Namen razpisa je pridobiti pregled usposobljenih in 
zainteresiranih izvajalcev za avtobusni prevoz na na
slednjih relacijah v občini Vrhnika: 
Vrhnika - Smrečje 
Vrhnika - Borovnica 
Vrhnika - Horjul 
Vrhnika - Bevke - Blatna Brezovica - Plešivica - Log 
Brezovica pri Borovnici - Borovnica 

2. Ponudba za izvajanje dejavnosti naj vsebuje: 
- registracija podjetja oz. obrtno dovoljenje ali 
- potrdilo, da je vložena zahteva za izdajo obrtnega 

dovoljenja; 
- navedbo relacije, na kateri bi ponudnik želel oprav

ljati dejavnost; 
- način zagotavljanja nemotenega opravljanja dejav

nosti (v primeru okvar vozil oz. bolniških izostankov 
voznikov); 

- ceno storitev. 
3. Z izbranimi izvajalci bomo uskladili vozni red tako, da 

bo zagotavljal prevoz zaposlenih in šoloobveznih otrok. 
4. Rok za oddajo ponudb je 6. 12. 1991. Ponudniki naj 

pošljejo svoje vloge na naslov: OBČINA VRHNIKA, 
Oddelek za družbenoekonomski razvoj in planiranje, 
Tržaška c.1, Vrhnika, z oznako »JAVNI RAZPIS 
- PREVOZI«: 

Dodatne informacije posreduje Oddelek za družbenoeko
nomski razvoj in planiranje, tel. 751-021, int. 235 ali 233. 
Vrhnika, 6. 11. 1991 

V oktobru so bili na PTT 
enoto na Vrhniki dostavljeni 
prvi deli za digitalno telefonsko 
centralo. Najkasneje do konca 
leta (rok, ki sta ga skupno do
govorili PTT podjetje Ljubljana 
in ISKRA) bo dobavljen še pre
ostanek elementov, tako da bo 
sama montaža telefonske cen
trale potekala predvidoma v ja
nuarju, njeno preizkušanje pa 
v februarju, ko naj bi začeli tudi 
priključevati prve naročnike. 
Zamik približno dveh mesecev 
je nastal zaradi težav ISKRE 
pri dobavah uvoženih materi
alov, vendar so te težave 
uspešno premagali, tako da 
zamik pri dobavi ne presega 
razumnih rokov. 

Hkratno potekajo tudi pri
prave na razvodno omrežje, ki 
bo omogočilo priključevanje 
naročnikov. Na temelju spre
menjene poslovne politike PTT 
podjetja Ljubljana ne bo več 

neposrednih vlaganj naročni
kov, ampak bo PTT podjetje 
samostojno s pomočjo posojil 
gradilo tudi razvodno omrežje. 
To pomeni, da je dosedanji 
strošek krajanov (obveznice 
PTT podjetja Ljubljana) celo
ten vložek v razvoj telefonije 
na Vrhniki, saj do plačila prik
ljučka ne bo treba zagotavljati 
nobenih finančnih sredstev. 

Opozorili bi tudi, da je 
borzna vrednost obveznic PTT 
podjetja okrog indeksa 115,0, 
kar pomeni, da je obveznica 
PTT podjetja Ljubljana za 500 
DEM ob srednjem tečaju 
1 DEM = 32 SLT vredna okrog 
18.400 SLT - nakupna vred
nost je bila (ob 1 DEM = 13 din) 
6.500 din. Razlika je zaslužek 
vseh, ki ste se odločili za pod
pis pogodbe. 

IZVRŠNI SVET 
SKUPŠČINE OBČINE 

VRHNIKA 

Borovniška 
inovacija leta 

V Borovnici se že v osnovni 
šoli učijo o starih Rimljanih, ki 
so tlakovali ceste z granitnimi 
kockami. Pravijo, da so bili 
pravi mojstri v svoji stroki. 

Dandanes pa ceste asfalti
rajo, če pa že ni asfalta (beri 
denarja in dobre volje), pa jih 
nasipajo s peskom. Toda v Bo
rovnici je možna še ena vari
anta, ki so jo odkrili v Borovnici 
in jo sedaj uspešno izvajajo na 
Ramovševi cesti. Nanjo so na-
suli nekaj, kar bi večina ozna
čila z imenom ilovica. In so bili 
ljudje strašno zadovoljni, ko so 
imeli tako zelo gladko cesto, 
brez lukenj in grbin - pa so 
spoznali vrli prebivalci, da se 

res krasno obnese v suhem 
vremenu, samo malo nerodno 
je postalo, ker si vreme ne pu
sti ukazovati in bi človek rekel, 
da je precej svojeglavo. Nane
slo je, da se je skisalo in ilovica 
je blato postala v vsesplošno 
ogorčenje peš hodečih prebi
valcev stare postaje, saj se 
lahko zgodi, da ti na njej spo
drsne pa tudi čevlji so uma
zani. Pasta za čevlje pa tudi ni 
več tako poceni in še izguba 
časa s čiščenjem jim ni šla 
v račun. In so sklenili, da bodo 
ogorčeno protestirali proti tako 
svojeglavemu vremenu! 

Lahko se jim pridružite! 

LUČKA BOGATAJ 



Iz dela izvršnega sveta 

Na seji IS 9. oktobra je župan France Kvaternik člane 
seznanil z izjavo občinskega sveta občine Gonars, v ka
teri obravnavajo položaj v Sloveniji, in povedal, da nas 
v pobrateni občini pri prizadevanjih za osamosvajanje v ce
loti podpirajo. 

• Za petdeset odstotkov so povišali cene stanarin. 
Nove cene veljajo za oktober, povišali pa jih bodo posto
poma in sicer v treh mesecih po petnajst odstotkov. 

• Sprejeli so sklep, da z javnim razpisom zberejo po
nudbe za opravjanje kinematografske dejavnosti in 
prevzem bifeja v Cankarjevem domu na Vrhniki. 

• Na seji 30. oktobra so sprejeli predlog Odloka o raz
glasitvi ostankov borovniškega viadukta za tehnični 
spomenik. 

• Obravnavali so osnutek Odloka o razglasitvi dre
ves za dendrološke naravne spomenike. Drevesa, ki 
imajo zaradi svojih dimenzij, vrste, videza in lege posebo 
veliko znanstvenoraziskovalno, poučno ter krajinsko estet
sko simbolno vrednost so na področju vrhniške občine 
naslednje: lipa pri cerkvi v Smrečju; lipa in klek pri Žvuti, 
dob in črna jelša pri Koprivcu ter bela vrba v Ažmancah 
v Veliki Ligojni; lipovec v Lukovici; lipa pri Trčku, bukev in 
lipovec pri Celarcu, lipa v Prezidu in lipa na Jerinovem 
griču v Zaplani; lipa v Bevkah; sladkorni javor ob Jelov-
škovi cesti, tisi za Cankarjevim spomenikom, cigarovec in 
pterokarija pri šoli, ter divji kostanj v Gradišču na Vrhniki; 
duglazija v Strmih klancih, tisa v Slakah, bukev na Lipovcu 
in smreka na Slemenih v Verdu; smreka pod Lipovcem, 
lipa v Dolu, lipovec in lipi pred cerkvijo v Borovnici; lipa 
pred cerkvijo na Pokojišču in bukev na Padežu. 

• Za komunalnega nadzornika so imenovali Viktorja 
Razdrha z Vrhnike. 

Republika Slovenija 
SKUPŠČINA OBČINE VRHNIKA 
IZVRŠNI SVET 

JAVNI RAZPIS 
ZA DODELITEV KONCESIJE 

ZA OPRAVLJANJE DIMNIKARSKIH STORITEV 
NA OBMOČJU OBČINE VRHNIKA 

1. Predmet javnega razpisa je dodelitev koncesije za opravljanje 
dimnikarskih storitev. 

2. Na razpis se lahko prijavijo strokovno usposobljena podjetja ali 
obrtniki. 

3. Ponudbi je potrebno prfložiti: 
- program in način opravljanja storitev 
- dokazilo o registraciji podjetja, obrtno dovoljenje oz. potrdilo, 

da je vložena zahteva za izdajo obrtnega dovoljenja 
- dokazilo o razpolaganju s poslovnim prostorom 
- cenik storitev, veljaven na dan 30.11.1991 

4. Rok za oddajno ponudb je 6.12.1991. Ponudniki naj posre
dujejo svoje ponudbe na naslov: OBČINA VRHNIKA, Oddelek 
za družbenoekonomski razvoj in planiranje, Tržaška c. 1. 

Dodatne informacije posreduje Oddelek za družbenoekonomski 
razvoj in planiranje občine Vrhnika, tel. št. 751-021 int. 233. 
Vrhnika, 6.11.1991 

Gradišče na Vrhniki 

Ureditev nezazidanih 
stavbnih 
zemljišč 

Zemljišče pare. št. 1938/1 k. o. 
Vrhnika v Gradišču na Vrhniki (ob 
potoku Bela) je v preteklih letih 
odkupil Sklad stavbnih zemljišč 
občine Vrhnika za potrebe realiza
cije zazidalnega načrta Klis iz leta 
1978. Po programu zazidalnega 
načrta je na tem zemljišču predvi
dena pozidava z dvema objek
toma: garažno hišo (60 m x 17 m) 
P + 1 in pritlično trgovino z bistro-
jem (8m x 8m). 

V naravi je parcela neurejena in 
zanemarjena travnata površina 
z vmesnim grmičevjem. 

Parcela je kot otok med poto
kom in cestami in zato tvori zaklju
čeno območje. Le-tega pa je 
možno povezati s pozidavo sta
rega dela naselja, z blokovno pozi
davo ali pa s prostimi kmetijskimi 
površinami, ki preidejo v območje 
vrhniškega pokopališča. Parcela 
leži na nivoju pritličja stanovanj
skih blokov in 1,5 do 2,0 m pod 
nivojem ceste. 

Parcela ni na poplavnem ob
močju, višina podtalne vode pa ni 
znana. 

Možnost in način urejanja 
1. Možno je realizirati vsebino 

tega območja iz veljavnega zazi
dalnega načrta Klis, in sicer na 
podlagi izdelave lokacijske doku
mentacije. 

2. Zaradi spremenjenih potreb 
in pogledov v dolgih letih izvajanja 
zazidalnega načrta (od leta 1978) 
je druga možnost sprememba vse
bine, predvsem pa oblika in to ob
delati z novim ureditvenim načr
tom. 

Strokovno mnenje 
AD1) Po vsebinski strani (gara-

žiranje osebnih avtomobilov) bi 
bila realizacija garažne hiše smi
selna samo na podlagi preverjene 
potrebe po takem objektu in eko
nomski upravičenosti izrabe zem
ljišča v te namene. 

Po oblikovni strani je gradnja 
z ZN zasnovanem objektu (misleč 
na tipizirano garažno hišo v duhu 
tedanjega časa) neprimerna. Blo
kovna gradnja na Gradišču je na
mreč degradirala pogled in podobo 
Vrhnike z vrha Tržaške ceste in je 
v disharmoniji tudi z območjem po
kopališča ter ravnimi kmetijskimi 
zemljišči pod ovinkom Tržaške ce
ste. 

Izgradnja garažne hiše kot obli
kovno sestavnega dela območja 
z bloki bi degradacijo samo še po
večala. 

AD 2) Po oblikovni strani bi na 
novo zasnovali niz prosto stoječih 
(ali vezanih) objektov, ki bi bili po 
gabaritih široki do 10 m, visoki naj
več P + 1 + mansarda v starem 
volumnu) in oblikovanju (klasične 
dvokapne strehe, lahko s čopi), iz
vedeni v duhu tradicionalne lo
kalne arhitekture, kakor so zgra
jeni tudi objekti na drugi strani ce
ste. Tako bi novo pozidavo obli
kovno navezali na stari del naselja, 
ustavili pa bi tudi novo ulico, ki bi 
segala do samega roba zazidljivo-
sti naselja. 

Po vsebinski strani naj bi bili ob
jekti namenjeni javnim programom 
(predvsem pritličja) in stanova
njem. 

Ta varianta tudi ne zanemarja 
parkiranja. V skladu s preverjenimi 
potrebami po parkirnih mestih bi 
bilo možno: 

- urediti parkirna mesta na pro
stem ob ulici in po potrebi na zele
nici ob potoku. 
- graditi kombinacijo garažne hiše 
in obuličnih objektov, pri čemer bi 

morala biti garažna hiša pretežno 
vkopana v teren (če to dopušča 
višina talne vode) oziroma obliko
vana kot sestavni del dvoriščno-
zelenih površin med novimi objekti 
in potokom. 

V pripravo prostorskega doku
menta želimo vključiti prebivalce 
mesta Vrhnika, saj leži površina 
v dragocenem, občutljivem delu 
mesta, s katerim se pogosto sre
čujemo. Taka kot je sedaj, kaže na 
neprimeren odnos do družbenega 
premoženja, zato je treba zem
ljišča doreči čimprej. 

Prebivalce mesta prosimo, da 
s pisnimi predlogi pomagajo soo
blikovati ta del mesta tako, da spo-
roče svojo možnost ureditve, tudi 
v smislu potreb mesta ali ožjega 
območja. 

Predloge lahko oddate na odde
lek za družbenoekonomski razvoj 
in planiranje občine Vrhnika, soba 
št. 27 ali v vložišču občine Vrhnika. 

Vrhnika, november 1991 
ODDELEK ZA DRUŽBENOEKO

NOMSKI 
RAZVOJ IN PLANIRANJE 

v sodelovanju z 
ZAVODOM ZA NAČRTOVANJE 

VRHNIKA 

Časopisni svet 
Občinska skupščina je na 

zasedanju v oktobru imeno
vala člane časopisnega sveta 
občinskega glasila Naš časo
pis, ki šteje devet članov. Ime
novani so bili: Branko Jereb 
(na predlog SKD), Francka 
Celarc (na predlog SDZ), Mitja 
Kreft (na predlog SKZ-LS), 
Toni Turk, Brane Mihevc, Mar
jan Pečan, Marija Tomšič, 
Sašo Habič in Janez Pečar. 

Časopisni svet je telo, ki 
v imenu ustanovitelja, se pravi 
občinske skupščine po odloku, 
ki je bil sprejet na enem izmed 
pomladanskih zasedanj, skrbi 
za uredniško zasnovo in mate
rialno stanje časopisa ter ime
nuje in razrešuje urednike. Se
danji časopisni svet je sestav
ljen iz predstavnikov strank 
v občini in nekaterih drugih jav
nih delavcev. 

Dr. France 
Cukjati direktor 
zdravstvenega 
doma 

Po prvem glasovanju na seji 
občinske skupščine, ko sta bila 
dva zbora z večino glasov za 
izvolitev dr. Franceta Cukjatija 
za direktorja vrhniškega zdrav
stvenega doma, zbor združe
nega dela pa je bil na meji 
sklepčnosti, se je slednji zbor 
ponovno sešel in omenjenega 
kandidata izvolil za direktorja. 
Ta je že nastopil svojo službo. 

Srečanje starejših upokojencev 
Društvo upokojencev na Vrhniki je v soboto, 19. 10. 1991, pripravilo že šesto srečanje 

upokojencev, starejših od 75 let. To vsakoletno dejavnost društva so organizirali v večna
menskem prostoru osnovne šole Ivan Cankar. Srečanja se je udeležilo 170 upokojencev 

Društvo šteje 1317 članov, starejših od 75 let pa jih je že 341. Tako je bila na srečanju 
polovica vabljenih. 

Večnamenski prostor osnovne šole je bil kar premajhen za toliko veselih obrazov, ki so 
vsaj za eno popoldne pozabili na težave in negotovost, kar jim prinaša zdajšnja stvarnost. 
Spontano so zaploskali pozdravnim in spodbudnim besedam predsednika društva g. Matija 
Turšiča, nato pa so veselo pokramljali med seboj ter obujali spomine na davno mladost. Kar 
težko jih je bilo zmotiti za kozarček pijače in dobro obložen krožnik. Čas je hitro minil in vsak 
se je zadovoljen ter vesel vrnil v svoje staro okolje z mislijo, da bi tudi prihodnje zdrav 
dočakal srečanje. 

Ob tej priložnosti se vodstvo Društva zahvaljuje IZVRŠNEMU SVETU za denarno pomoč, 
osnovni šoli Ivana Cankarja za prostor ter gostilni Marinčič za vse gostinske storitve. 

S. S. 

VABILO VABILO VABILO VABILO 

DOM UPOKOJENCEV 
ODPIRA SVOJA VRATA 
VSEM, KI JIH ZANIMA 
NJEGOV ŽIVLJENJSKI 
IN DELOVNI UTRIP 

V petek, 22. novembra ob 10.00 uri bo otvoritev razstave 
del stanovalcev doma, ki bo odprta do konca meseca. 

Ogledali in tudi kupili boste lahko: 
- drobne kljekljane spominke 
- narodne vezenine 
- umetno pletenje 
- dražgoške kruhke 
- voščilnice 
- lutke, medvedke in še kaj... 

V petek, 29. novembra popoldan pa bo srečanje s svojci, 
prijatelji in znanci naših stanovalcev. 

Poleg razstave si bodo lahko ogledali, kako nastaja 
klekljan okrasek ali bogato okrašeno medeno srce. 

Kogar pa zanima, kako poteka delo v našem domu, bo 
lahko pokukal tudi v ambulanto, kuhinjo, pralnico, pisarno 
in zaposleni bomo skušali odgovoriti prav na vsako vpraša
nje. 

Vidimo se torej konec meseca! 

S T A N O V A , C A W D O J V V ^ : x : > ^ A 

UPOKOJENCEV VRHNIKA 



PO NOVEM STANOVANJSKEM ZAKONU 

Možnost odkupa 
stanovanj, katerih lastnik 
je občina 

S sprejetjem novega sta
novanjskega zakona lahko 
imetniki stanovanjske pra
vice stanovanje odkupijo 
z enkratnim plačilom ali pa 
z obročnim odplačevanjem. 

Novi stanovanjski zakon, 
ki je bil sprejet 19/10-1991 
in objavljen v Uradnem listu 
R S št. 18/91, določa, da 
mora lastnik na zahtevo 
imetnika stanovanjske pra
vice, ki je to pravico na dan 
uveljavitve zakona o stano
vanjskem gospodarstvu 
imel, bremen prosto stano
vanje prodati imetniku sta
novanjske pravice. Z nje
govo pisno privolitvijo mora 
tako stanovanje prodati tudi 
njegovemu ožjemu družin
skemu članu. Ožji družinski 
člani so zakonec imetnika 
stanovanjske pravice ali 
oseba, s katero imetnik sta
novanjske pravice živi v dalj 
časa trajajoči življenjski 
skupnosti, njuni otroci oz. 
posvojenci, starši, posvoji
telji in osebe, ki sta jih po 
zakonu dolžna preživljati. 

Možnosti pri odkupu sta
novanja so naslednje: 

1. Odkup v enkratnem 
znesku - kupec, ki v 60 
dneh odplača pogodbeno 
ceno v celoti, ima 6 0 % po
pusta od vrednosti stanova
nja. Upoštevajo se tudi re
valorizirana vrednost lastne 
udeležbe, ki jo je kupec pla
čal pred vselitvijo v stano
vanje in lastna vlaganja, Jci 

se odražajo v povečani 
vrednosti stanovanja. 

2. Obročno odplačeva
nje v 20 letih. 

Imetnik stanovanjske 
pravice ima pravico do po
pusta v višini 30 % od vred
nosti stanovanja, zmanj
šane za še ne realno vr
njeno lastno udeležbo in za 
lastna vlaganja, ki se odra
žajo v povečani vrednosti 
stanovanja. Preostalo vred
nost je dolžan poravnati na 
naslednji način: 

- 1 0 % pogodbene cene 
v 60 dneh po sklenitvi kupo
prodajne pogodbe; 

- preostanek v 20 letih, 
pri čemer so mesečni 
obroki ves čas odplačeva
nja v vrednosti enakega de
leža stanovanja. 

3. Do dodatnega popu
sta ima pravico tisti kupec, 
ki želi predčasno odplačati 
stanovanje in to izjavi ob 
sklenitvi kupoprodajne po
godbe in sicer tako, da se 
pogodbena cena zmanjša 
za 1.5% za vsako leto hi
trejšega odplačila stanova
nja, vendar največ za 
28 ,5% pogodbene cene 
stanovanja. 

Zahtevo za odkup stano
vanja se vloži v vložišču ob
čine Vrhnika, kjer so na raz
polago tudi obrazci. K vlogi 
je potrebno priložiti še na
slednje: stanovanjsko po
godbo, odločbo o dodelitvi 
stanovanjske pravice, oz. 

pogodbo o zamenjavi sta
novanja, zapisnik o točko
vanju, potrdilo o premoženj
skem stanju, potrdilo o dr
žavljanstvu, soglasje imet
nika stanovanjske pravice, 
v primeru če stanovanje od
kupuje ožji družinski član 
(soglasje se lahko overi tudi 
v vložišču) ter potrdilo o vi
šini zadnjega osebnega do
hodka oz. odrezek o zadnji 
pokojnini, v primeru obroč
nega odplačevanja. 

Imetnik stanovanjske 
pravice, ki v dveh letih od 
uveljavitve zakona izprazni 
stanovanje, ima pravico do 
izplačila v višini 3 0 % od 
vrednosti stanovanja. Isto 
pravico ima tudi imetnik sta
novanjske pravice, ki 
v omenjenem roku zamenja 
večje za manjše stanova
nje. V tem primeru se 30 % 
od vrednosti izračuna na 
podlagi ugotovljene razlike 
med vrednostjo zamenjanih 
stanovanj. 

Imetnik stanovanjske 
pravice se lahko odloči za 
odkup stanovanja v roku 
dveh let od uveljavitve za
kona. V primeru, da ne bo 
odkupil stanovanja se 
med imetnikom stano
vanjske pravice in lastni
kom sklene najemna po
godba. 

Občina Vrhnika 
Oddelek za 

družbenoekonomski 
razvoj in planiranje 

Sektorska vaja v Borovnici 
V soboto 12. oktobra 1991 

smo imeli v sektorju Borovnica 
gasilsko vajo, kot obeležje me
seca požarne varnosti. Kot vsa 
leta nazaj, nam je tudi letos 
nagajalo vreme. Toda kaj ho
čemo, gasilci smo vajeni, da 
smo zmeraj mokri. 

Vajo smo pričeli s pozivom 
preko radio zvez. Nismo hoteli 
aktivirati sirene na domu, saj 
se vsi v tem času zdrznemo ob 
njenem zavijajočem glasu. 
Morda tudi preveč gledamo te
levizijo ob dogodkih na Hrva
škem. 

Sodelovalo je 28 gasilcev iz 
štirih društev. Zamislili smo si, 
da gori staro skladišče tovarne 
ter shramba kmetijske mehani
zacije na »Petričevi žagi«. 

Prva sta prispela na nami
šljeno pogorišče orodno vozilo 
ter avtocisterna domačega 
društva. S topom iz AC smo 
gasili skladišče. Z drugim na
padom pa varovali sh-ambo 
orodja, ki naj bi pričela že go
reti. Z MB smo črpali vodo iz 
bližnjega potoka, ter z dvema 
napadoma poskušali uničiti 
rdečega petelina z druge strani 
stavbe. Iz bližnjega hidranta 
smo napajali AC z vodo. Pri
spela so še druga društva. 
Tako je AC IG D Fenolit varo
vala shrambo kmetijskega oro
dja pred popolnim zajetjem og
nja. PGD Borovnica je črpala 
vodo iz hidranta in varovala 
zgradbo z druge strani. PGD 
Breg-Pako je z vodo napajalo 
AC IGD Fenolit ter še z enim 

napadom varovala bližnji ko
zolec. 

Z vajo smo začeli ob 17. uri. 
Namišljeni požar pa smo po
gasili v dobrih 15 minutah. 

Po končani vaji smo se vsi 
premočeni zbrali v gasilskem 
domu Borovnica, ter analizirali 
naše delo. Zavedali smo se, 
da je bilo to samo dobra in 
poučna vaja. Ob dejanskem 
požaru bi morda drugače delo
vali, saj bi prišlo tudi do panike. 
Ugotovili smo, da nekatera 
društva še nimajo ključa za od
piranje nadzemskih hidrantov. 
Tudi to se bo v najkrajšem 
času rešilo. Zato so tudi vaje, 
da ugotovimo naše napake. 

Vajo je organziral in 
uspešno vodil poveljnik sek
torja Borovnica Stanko Brož! 

CIRIL KOS 
PREDSEDNIK 

PGD BOROVNICA 

Žust, kmet iz Rovt, vrhniški zadružnik, dobitnik 
letošnjega priznanja - lipov list v akciji »Živimo 

s cvetjem« 

Zustova kmetija leži na Pod-
pesku, planoti nad vasjo Pod-
lipa na nadmorski višini 500 m. 
Kmetija je usmerjena v prirejo 
mleka in mesa. Gospodarijo 
pretežno s travnatim svetom 
s pašno-kosno rabo in to že 13 
let. Redijo krave lisaste pa
sme. 

Za Žustovo kmetijo ni najbolj 
značilno, da imajo prirejo 
mleka in mesa organizirano 
s tehnološkega vidika na viso
kem nivoju, primerljivo s so
sednjimi deželami, le da je po 
obsegu kmetija manjša od 
povprečne avstrijske. Kmetija 
namreč obsega le 8,5 ha ob
delovalnih površin, gozda 
imajp le za domače potrebe. 
Za Zustovo kmetijo je skrb za 
urejanje okolja in ohranjanje 
kulturne dediščine. Primer za 
to je obnovljena hiša, ki je sicer 
stara 400 let, ohranila je vse 

značilnosti stare arhitekture, 
hkrati pa Žustovim omogoča 
sodobno in prijetno bivanje 
v njej. 

Z obnovo hiše so pričeli leta 
1980. Zagotovili so si kakovo
sten načrt, ki ga je izdelal arhi
tekt Hribar. V začetku so raz
mišljali celo o kmečkem tu
rizmu pa so se tej dodatni de
javnosti na kmetiji hitro odpo
vedali. Sin Mirko in žena sta si 
raje poiskala primerno delo na 
Vrhniki, ker kmetija ni spo
sobna preživljati dveh družin. 
Oče Franc in žena pa ves čas 
delata samo na kmetiji. 
S skupnimi močmi in dobrim 
razumevanjem so se lotili kme
tovanja pa tudi obnove stano
vanjske hiše. Za obnovo velike 
kmečke hiše, ki je bila grajena 
pred 400 leti, je bilo potrebno 
ogromno truda in sredstev, 

tako da je bilo tudi pri Zustovih 
v začetku prisotno vprašanje, 
graditi na novo ali se lotiti ob
nove stare hiše. Danes jim ni 
žal in vedo, da so se prav odlo
čili. Nenazadnje tudi priznanje 
Lipov list, ki so ga letos prejeli 
v akciji, ki jo organizira Kmečki 
glas, »Živimo s cvetjem«, to 
potrjuje. Če bo bil kdo od vas, 
spoštovani kmetovalci, prebi
valci naše občine pred po
dobno odločitvijo kot Žustovi, 
leta 1980, naj se oglasi pri Zu
stovih iz Rovt 148, preden se 
bo dokončno odločil. Tudi vse 
druge občane naj spomnimo 
na prijetno pot, ki vodi iz Pod-
lipe čez Podpesek v Zaplano, 
najsibo peš ali z avtomobilom. 
Žustove (Riharjeve) kmetije na 
poti ne bo težko prepoznati, 
saj je poleti vsa odeta v cvetje. 

J. D. 

ZAPOSLOVANJE 

Možnosti so kljub 
krizi 

V Borovnici je od oktobra nova piemenilna postaja za kobile. Plemeni žrebec MED-VULKAN 
(13/157), rojen 3. 6. 1983. Žrebčar je Jože Debevec (ml.). Zalarjeva 22, Borovnica. To je 
vsekakor nova pridobitev za rejce kobil v Borovnici in bližnji okolici. 

Raziskovalna naloga o mož
nostih zaposlovanja v občini 
Vrhnika ima namen analizirati 
občane Vrhnike glede zapo
slovanja in samozaposlovanja, 
prikazati interes podjetnikov 
ter možnosti za zaposlovanje 
in ustanavljanje podjetij v letu 
1992. 

Bolj kot analiza brezposelnih 
je to študija podjetniškega raz
mišljanja in razpoloženja v ob
čini, pri čemer pa ne gre le za 
pregled iskalcev zaposlitve, 
ampak tudi gospodarskih de
javnosti v občini, kar naj bi 
iskalcem zaposlitve prikazalo 
konkretne smernice za zapo
slovanje. 

Med zelo izstopajočimi po
datki, čeprav za samo nalogo 
ne tako pomembno, je dejstvo, 
da se brezposelni sploh niso 
odzvali na vabila k prijavi 
v agenciji, čeprav je bilo po
udarjeno, da dela agencija za 
brezposelne brezplačno. 

Iskalci zaposlitve v nalogi 
niso prikazani po metodologiji 
zavoda za zaposlovanje, pač 
pa je večji poudarek namenjen 
dodatni izobrazbi, konkretnim 
delovnim izkušnjam, raziskavi 
zavračanja določenih delovnih 
pogojev, delovnim sposobno
stim iskalcev (z metodo 
usmerjenega intervjuja). Za
radi reprezentativnega vzorca 
podatki dajo dobro sliko obča
nov. Zajete so vse starosti, 
brezposelni, zaposleni in pri
pravniki, vse stopnje izo
brazbe, večina skupin iz no
menklature poklicev, vsi prijav-
Ijenci pa imajo tudi določene 
delovne izkušnje. Naloga po

kaže, da je med iskalci pre
malo realnih teženj po dodat
nem izobraževanju oziroma po 
prekvalifikaciji, določena neus
klajenost med izobrazbo in de
lovnimi izkušnjami, da je med 
prijavljena še vedno veliko 
ljudi, ki zavračajo zaposlitev za 
določen čas, turnusno delo, 
delo zunaj centra, na terenu, 
vodilna delovna mesta itn. 
Glede lastnosti, pomembnih 
pri zaposlovanju, so ugotov
ljene povprečne sposobnosti 
brez prevelikih odstopanj. 
Izredno negativno ocenjen je 
način iskanja zaposlitve - to je 
najslabša točka zaposlovanja. 

V nadaljevanju so fragmen
tarno naštete gospodarske de
javnosti, ki so v občini že raz
vite (gesla so na osnovi obrtni
ških dejavnosti, ker so bolj 
analitična in jih nepoznavalec 
laže razume), nato so prika
zani rezultati ankete vrhniških 
podjetij o možnostih zaposlo
vanja. Ugotovljeno je, da po
djetja ne predvidevajo več ve
liko tehnoloških viškov, prav 
tako pa tudi še ni napovedovati 
trenda rasti gospodarstva. 

Nato so opisane dejavnosti, 
v okviru katerih je še veliko 
možnosti za ustanovitev po
djetij, navedenih pa je tudi ne
kaj popolnoma novih dejavno
sti, ki bi jih potencialni podjet
niki lahko uporabili pri ustanav
ljanju novih podjetij. 

Na koncu so opisane kon
kretne možnosti kand.datov, 
obdelanih v vzorcu. Prikazane 
so tako, da je jasno razviden 
pomen delovnih izkušenj, ki 
lahko ljudi z enako i7obrazbo 

postavi pri iskanju zaposlitve 
oziroma samozaposlovanju 
v povsem različen položaj. 

Zaključek naloge je optimi
stičen - gospodarska kriza 
v občini ni popolnoma uničila 
možnosti posameznikov, se
veda pa bodo te večje le s po
močjo pospeševanja izo
brazbe in samozaposlovanja. 

Leila, 
agencija za kadrovsko 

svetovanje 

Konj 
Konj je domača žival, ki je 

bila do takrat, ko so nekaj sto
rili z njegovimi modi, moškega 
spola. Vemo pa, kako je 
z osebkom, ki nima jajc, zato je 
tudi konj moškega spola zgolj 
v slovničnem pomenu. Ko konj 
izgubi pravico, da bi se imeno
val neukrotljivi žrebec, mu na
taknejo plašnice in uzde. Prve 
zato, da ne bi videl levo ali 
desno, ampak samo naprej po 
želji tistega, ki ga usmerja. Če 
pa je konju ostalo v krvi še za 
drobec moških hormonov in ga 
zamika, da bi »poškilil« 
v stran, ga tisti, ki ima vajeti 
v roki, brž pocuka in ga napoti 
v želeno smer, kajti žvale neu
smiljeno zarežejo v konjevo 
najobčutljivejše meso, da brez 
obotavljanja uboga. Včasih pa 
se le ustavi pred ozko brvjo, 
čez katero noče in noče. Tedaj 
mu vržejo čez glavo vrečo, da 
nič ne vidi in ga za povodec 
peljejo tja, kjer ga hočejo imeti. 

Tako se dogaja konjem... 
Konjev sorodnik je mustang. 

Zavetje pred slabim vreme
nom pa tudi hrano si mora 
iskati sam; včasih ga zebe, 
tudi lačen je kdaj pa kdaj. Zato 
pa gre, kamor hoče in obzorja 
mu nihče ne omejuje. 

FRANČIŠKA CELARC 



Spomin na mrtve 

Hiša, v kateri je g. France Kvaternik odprl nov krščanski vrtec 

VRHNIŠKI KRŠČANSKI VRTEC 
ŽE V NOVIH PROSTORIH 

V sredo 30. oktobra so v prenovljeni hiši na Voljčevi cesti 22 na Vrhniki odprli Vrhniški 
župnijski vrtec, v katerega se je v ponedeljek, 4. novembra, že preselila skupina dvanajstih 
otrok. 

Vrtec je slovesno odprl predsednik skupščine g. France Kvaternik, blagoslovil pa ga je g. 
dekan Florjan Božnar. Po ogledu vseh prostorov so nato otroci krščanskega vrtca pripravili 
kratek in prisrčen spored, pač tisto, kar so se v dveh mesecih naučili. 

Vzgojiteljice v novem vrtcu in starši otrok so nato pripravili bogat srečelov, z darovanimi 
dobitki obrtnikov, vrhniških podjetij in ustanov. Pridobljena sredstva pa bodo porabili za 
nakup vzgojnih potrebščin in igrač. 

Krščanski vrtec deluje že od meseca septembra in je gostoval v enoti državnega vrtca na 
Hribu. Hišo poleg tega vrtca je nato odkupila vrhniška občina in ga dala v najem župnijskemu 
vrtcu kot zasebni pravni osebi. Pri obnovi hiše in notranjih prostorov so pomagali številni 
obrtniki, zasebniki in nekatera vrhniška podjetja, vsem se otroci v krščanskem vrtcu 
zahvaljujejo, da so lahko tako hitro svoje gostovanje spremenili v stalno domovanje. 

Vrtec sedaj obiskuje dvanajst otrok, za katere skrbita vzgojiteljica in varuhinja. Tako bodo 
poleg obveznega izobraževalnega programa imeli tudi krščansko vzgojo. Enkrat na teden 
v popoldanskem času, pa bodo vrata vrtca odprta za vse vrhniške otroke, kjer bodo imeli 
otroške urice in igrice. (S. S.) 

Naše jaslice 
na razstavi 
ali mala priprava na BOŽIČ, ki 
bo v mali dvorani Cankarje
vega doma na Vrhniki od 10. 
decembra do 20. decembra. 

Ponavljamo objavo, ker 
morda menite, da pričakujemo 
samo jaslice vrhunske izde
lave. Sporočamo vam, da 
sprejemamo RAZNO
VRSTNE: iz mavca, papirja, 
lesa, ličkanja in podobno. 
Sprejemamo VAŠE jaslice, ki 
so ljube vam in vašemu domu. 

Omogočite, da jih vidijo 
otroci iz vrtca, iz male šole, 
učenci, oskrbovanci iz Doma 
počitka in tudi mi, drugi občani. 
Zagotovo bo tudi za profesorja 

in ETNOLOGA dr. Bogataja 
kaj zanimivega. Pomagal bo 
namreč pri postavitvi razstave 
ter pripravil predavanje, s pri
kazom diapozitivov za božični 
čas. 

Po jaslice pridemo tudi na 
vaš dom. Ob prevzemu raz
stavnega blaga - gradiva, bo
ste prejeli potrdilo s točnim opi
som in številom prejetega gra
diva. Priporočamo se tudi za 
mah. 

Sporočila in dostava župnij
ski urad Vrhnika tel. 751-344, 
Marta Rijavec na ZKO, Can
karjev dom tel. 752-608 ali pri 
Vinko Tomšič, p.d. pri Kožuhu 
tel. 751-001. 

Se priporočamo in vas poz
dravljamo. Prireditelji: 

Krščanski demokrati 
Župnijski urad Vrhnika 

ZKO Vrhnika 
in DPM Vrhnika 

Mi smo krščanski demokrati, 
tako nam pravijo ljudje. 
To so gotovo poštenjaki, 
ker se nikogar ne boje. 

Svobodne delamo korake, 
pred nami križ se lesketa, 
ljubezen, to so naše kape 
in puške naše iz srca. 

Ko bomo se povsod vrasli, 
nas blagoslovi Bog z nebes, 
ko bomo vsi se v veri našli 
svobodni - srečni prav 

zares. 

JULKA FORTUNA 

NAŠE MIKLA VŽEVANJE 
Tudi letos bo MIKLAVŽ pozdravil naše malčke v Cankarjevem domu na Vrhniki. Sprevod se bo pričel 
5. decembra ob 17. uri in bo potekal od cerkve sv. Lenarta po Stari cesti do.Turšiča ter nato po Ulici 
6. maja do Cankarjevega doma. Miklavž bo letos sprejemal in delil darila v velikosti škatle za čevlje; 
večjih ne bo sprejemal. 
Njegovi sodelavci pripravljamo tudi Miklavžev semenj. Vabimo vse, ki znate doma izdelati igrače, na 
primer iz lesa, blaga, gline in volne - punčke, žoge, piščali, konjičke in podobno - k sodelovanju. 
Prodajali bomo tudi domače pecivo, suho sadje ipd. 
Izkupiček bomo darovali v dobrodelne namene. 
Podrobnejše informacije dobite na ZKO - Zvezi kulturnih organizacij pri Marti Rijavec ali na njihovi tel. 
štev. 752-608. 
Pričakujemo vaše sodelovanje. HVALA! 

Pripravljalni odbor 
Slovenski krščanski demokrati - Vrhnika 
Župnijski urad Vrhnika 
Zveza kulturnih organizacij 
Društvo prijateljev mladine 

Ob dnevu mrtvih smo se na 
vseh koncih Vrhnike poklonili 
spominu na mrtve svojce, 
padle in ubite krajane v obeh 
vojnah ter žrtvam v boju za 
samostojno Slovenijo. Zaži
vela so pokopališča, razna 
obeležja in spomeniki ter pom
niki, kjer so pokopani umrli. 
Povsod smo prižigali svečke in 
šopki rož so okrasili znane in 
neznane grobove. Prav gotovo 
pa se je ob teh grobovih utrnila 
misel na brezobzirno ubijanje 
na Hrvaškem ter na vse šte
vilne nepotrebne civilne in 
druge žrtve. 

Na Vrhniki je bila komemo-
racija pri spomeniku na Drči, 
kjer je bil tudi krajši kulturni 
program. Spominu mrtvim se 
je g. Franc Pasetta poklonil 
z besedami: 

Spet smo se zbrali na Drči 
ob grobnici in partizanskem 
spomeniku, da bi počastili spo
min na vse tiste naše občane, 

ki so v času štiriletnega boja 
proti okupatorju žrtvovali naj
več - svoja življenja. 

Pred tremi dnevi je minilo 
petdeset let - bilo je 29. okto
bra 1941 - ko so pri Sv. Vidu 
- Žilice, v boju padli prvi naši 
mladi fantje, med njimi dva 
Vrhničana, pod streli italijan
ske okupacijske vojske. Potem 
so življenja naših občanov 
ugašala pod streli okupatorske 
soldateske in njihovih poma-
gačev v neposrednih bojih, 
ujete so pobijali, tudi neoboro-
žene so enostavno pobili, kot 
tisto skupino Vrhničanov pri 
Ravniku na Blokah, ubijali so 
jih kot talce, umirali so po za
porih in taboriščih. Trajalo je 
štiri leta in še zadnji dan, ko je 
bila Vrhnika osvobojena, 6. 
maja 1945, so padle žrtve, ki 
tudi počivajo v tej grobnici. 

Vsem tem našim občanom 
posvečamo danes posebno 
misel. Ko beremo njihova 

Miklavžev sejem 
bo na trgu Karla Grabeljška pred bivšim domom JA od 1. 
do 6. decembra 1991. Sprejemamo doma narejene igrače 
ali izdelke, primerne za naš sejem: iz krp, volne, lesa, gline 
in podobno, tudi brezove metle, predpražnike iz ličkanja, 
košare, koške, vozičke, konjičke, piščali, pecivo, potice, 
suho sadje itn. 

Izkupiček je namenjen v dobrodelne namene. 
Pričakujemo vaše sodelovanje. 
Vsa pojasnila prejmete in izdelke oddajte pri MARTI 

RIJAVEC na ZKO v CD tel. 752-608 in pri TOMŠIČU pri 
KOŽUHU tel. 751-001. 

Prireditelji: Krščanski demokrati Vrhnika 
Zveza kulturnih organizacij 
Društvo prijateljev mladine 

Kako v tem norem svetu ostati 
zdrav 

O tem bo v soboto, 30. novembra, ob 19. uri v mali 
dvorani Cankarjevega doma povedal in predaval dr. 
FRANCE CUKJATI. 

Vabljeni ste vsi, mlajši in starejši občani z Vrhnike in iz 
okoliških krajev. Ob bližajočem se koncu leta ter skrbeh in 
dogodkih, ki so bili, bodo nasveti in misli našega zdravnika 
dobrodošli za vse. 

Lepo pozdravljeni in vabljeni. 
Krščanski demokrati Vrhnika 

imena, zapisana na plošči, se 
njihovi soborci, svojci in prija
telji tudi danes morda še bledo 
spominjamo njihovih likov, 
obrazov polnih mladostnega 
poleta in nad. Prišli so tujci 
v našo deželo in jih iztrgali iz 
naše sredine. 

Vsem njim je namenjen ta 
spomenik na vzvišeni točki 
nad Vrhniko, kot pomnik na 
težko preteklost in kot opomin 
prihodnjim generacijam, da naj 
bi medsebojne odnose urejali 
na tak način, da ne bo grobov 
ne nagrobnih spomenikov. 
Dolgo smo upali, da bo mir 
temeljna vrednota vsake poli
tike in urejanja medsebojnih 
odnosov. Pa se je na območju 
dosedanje Jugoslavije pojavil 
ponoreli svet nacionalizma in 
drugih strasti ter potisnil v tra
gedijo stotisoče ljudi od otrok 
do starcev, kar obsojamo! 

Od stoletnega boja Sloven
cev za svobodno in svojo sa
mostojno državo, od leta 1848, 
prek čitalništva, taborov, bojev 
ob koncu prve svetovne vojne, 
pa vse do današnjih dni, je bil 
NOB izjema po svoji dolgotraj
nosti, globoki narodni pripad
nosti in kot zelo krvav boj. Tudi 
po dosežkih vseh teh narodnih 
bojev je bil NOB najuspeš
nejši. Slovencem je priboril re
publiko in vanjo vključil pre
težni del ozemlja, kjer živimo 
Slovenci. 

Še vedno pa hočejo nekateri 
politični krogi izničiti ali vsaj 
omalovaževati pomen tega 
boja za slovensko zgodovino. 
Z raznimi manipulacijami, eno
stranskim popačenjem dejstev 
in tudi s trditvami brez osnove 
hočejo opravičevati svojo 
medvojno politiko. Toda zgo
dovinska dejstva se ne morejo 
izničiti. Vso evropsko in sve
tovno zgodovinopisje je že 
zdavnaj o tem zapisalo svojo 
oceno. 

Dejstvo je, da danes o sa
mostojni Sloveniji še sanjati ne 
bi mogli, če ne bi bilo NOB in 
zmage, skupaj z zavezniki nad 
fašizmom in nacizmom pri nas 
in vsej Evropi. 

Zato tu ob grobu naših tova
rišev in občanov, ki so v tem 
boju izgubili življenje, obljub
ljamo, da bomo ostali zvesti 
stremljenjem po svobodi. 

Poklon žrtvam pri grobnici na Drči 

eskoveO 
V R H N I K A 



V E N O S M E R 

PRVIČ SLOVENSKA ZASTAVA V VRHNIŠKI VOJAŠNICI 
- V torek, 22. oktobra, je »padla« prva vojašnica v vrhniški 
občini. Zadnji vojaki in oficirji protiletalske enote Ignac 
Voljč-Fric so vojašnico zapustili točno pet minut pred dva
najsto. Slovenska TO je prevzela relativno dobro ohranjene 
in dosledno izpraznjene objekte, vojska pa nam je pustila 
tudi maršalove slike, kup mačk in nekaj psov. 

Komandant TO Jože Molk, daje prva navodila, za zavarova
nje že »bivše« kasarne 

Tanki in oprema iz vrhniške tankovske vojašnice so dolgo 
časa vznemirjali prebivalce v bližini logaške železniške po
staje. Vznemirjenje je popustilo šele, ko so vsi vojaki jugo
slovanske armade zapustili vlakovne kompozicije z vojaško 
opremo in so Jih začeli stražiti slovenski teritorialci. 

V nekdanjem vojaškem skladišču v Borovnici je spet bilo 
živahno, saj so tam prepeljali veliko streliva in tankovskih 
granat. Navdušenje nad odhodom jugoslovanske armade Je 
kaj hitro ohladila vest, da sta vrhniška tankovska vojašnica, 
in s tem tudi borovniško skladišče, določena za hrambo 
vojaške opreme do delitvene bilance. 

Prva je skozi vrata kasarne vstopila komisija TO za prevzem objektov 
Odhod bivšega komandanta 
iz vrhniške kasarne 

POSLEDNJI POZDRAV JUGO ARMADE - Ko Je v petek, 25. 
oktobra, iz vojašnice tankovske brigade proti Kopru krenila 
še zadnja kolona osebnih in vojaških armadnih vozil, je 
v prahu ob cesti obležalo tudi pisemce za gospoda obramb
nega ministra Janšo, ki ga je napisala neznana okupatorjeva 
roka. Intimno sporočilo je očitno res globoko iz srca. 



Dobra igrača 
»POTREBNO JE, DA IGRAČA BOLJ 
ALI MANJ 
ZBUJA PRI OTROKU ČUDENJE, 
KAJTI 
ČUDENJE JE ZAČETEK RAZUMEVA
NJA IN 
POTI K NOVIM SPOZNANJEM.« 

(GORKI) 
Bližajo se decembrski praz

niki - Miklavž, božič, novo leto. 
Spet bo lepo postati ob okra
šeni izložbi, stojnici, smreki in 
pričakovati prvi sneg. Naši 
otroci pa, kot da se preselijo in 
živijo v pravljici, za katero po
skrbimo mi odrasli. Tradicija 
decembrskih praznovanj so 
tudi obdarovanja. Nemaloka-
teri starši, dedki in babice, tete 
in strici ali prijatelji se tedaj po
grezamo v skrbi in razmišlja
nja: Kaj podariti otroku? 

Ena otrokovih temeljnih de
javnosti in razvojnih potreb je 
IGRA. Zanjo pa otrok potre
buje igračo. In kadar se odlo
čimo, da jo otroku kupimo, se 
je priporočljivo vprašati: 

- katero igračo izbrati, 
- kako ločiti med dobro in 

slabo igračo, 
- kakšno igračo otrok že 

ima, 
- katera in kakšna igrača 

ustreza otrokovi starosti oz. 
njegovi razvojni stopnji, 

- s katero in kakšno igračo 
bomo zadovoljili otrokov inte
res in želje. 

Trgovine ponujajo različno 
kakovostne izdelke, včasih 
tudi igrače dvomljive kakovosti 
zlasti glede na ceno. Pri nas so 
prodajalci igrač redko uspo
sobljeni kot svetovalci kupcu, 
zato je slednji prepuščen lastni 
presoji. Morda bo nekaj infor
macij koristilo marsikomu, da 
bo izbral ter našel dobro in ka
kovostno igračo. 

ZAŠČITNI ZNAK 
»DOBRA 
IGRAČA« 

Pri skupnosti otroškega var
stva R Slovenije deluje stro
kovna komisija (Komisija za 
oceno igrač), ki ocenjuje 
igrače različnih domačih priz-
vajalcev. Dobra igrača mora 
ustrezati določenim določilom, 
ki skupaj zagotavljajo kako
vost. Zaščitni znak je natisnjen 
na embalaži tako, da je ob na
kupu viden. 

Vendar pa v naših trgovinah 
tako označene igrače ne pre
vladujejo. Na kaj bodimo po
zorni, ko želimo izbrati dobro 
igračo? 

1. KATERI OTROKOVI 
STAROSTI JE IGRAČA 
NAMENJENA 
naj bi proizvajalec pojasnil že 
na embalaži (zunanja oznaka). 

2. IZ KAKŠNEGA 
MATERIALA JE IGRAČA? 

Priporočljivi so naravni ma
teriali (les, bombaž, naravna 
barva) in kakovostne, kemijsko 
neoporečne umetne mase 
(plastika). 

Igrača ne sme biti iz materi
ala, ki bi lahko škodoval 
zdravju otroka ali bi bil nevaren 
zanj. Prepovedane so težke 
kovine (svinec, kadmij) kot pri
mesi osnovnemu materialu; 
lahko vnetljive tkanine; izogi
bati se je treba mehki PVC pla
stiki in aromatiziranim dodat
kom, ki vabijo z vonjem. Mate-

Dobre volje 
nI mogoče kupiti! 

Učenki OŠ I. Cankar, Eva 
Malavašič in Katja Petavs sta 
pod vodstvom likovne 
pedagoginje Lučke Selan 
poslikali zastekljeni del vrat 
arhivske sobe v Cankarjevem 
domu. Za njuno delo in 
pripravljenost se jima najlepše 
zahvaljujem, prav tako likovni 
pedagoginji Lučki Selan. 

M. R. 

rial in barva ne smeta biti ob
čutljiva za otrokovo slino ali 
večkratno prijemanje. Majhnim 
otrokom odsvetujejo igrače 
z baterijami zaradi nevarnosti 
izliva tekočine iz starih baterij. 

3. IGRAČA NAJ BO VARNA 
IN HIGIENSKO 
NEOPOREČNA 

Pozorni bodimo na tehnolo
ško obdelavo igrač (robovi, ko
nice in podobno). Vsi dodatki 
naj bodo dobro pritrjeni (oči, 
gumbi...) ali bolje poslikani, da 
jih zlasti mlajši otrok ne nese 
v usta, uho, nos. Barva in lak 
na osnovnem materialu se ne 
smeta luščiti ob dotiku z roko 
ali otrokovo slino. Igrača mora 
prenesti čiščenje in pranje, ne 
da bi se pri tem poškodovala. 

Velikost igrače je po
membna lastnost, zlasti za 
igrače, namenjene majhnim 
otrokom. Otrok je ne sme in ne 
more dati v usta ali druge te
lesne odprtine. 

4. PRILOGA Z NAVODILI ZA 
IGRO, 
s katerimi proizvajalec ponudi 
nekaj igralnih možnosti, da 
igrača ne postane »mrtva« 
(»ne vem, kako se igrati«). Do
bra igrača nudi več igralnih 
možnosti, spodbuja otrokovo 
ustvarjalnost, domišljijo... 

5. OTROKOVE ŽELJE, 
HOTENJA 
so v veliko pomoč kupcu, ki pa 
mora otroka poznati. Otrok si 
navadno želi določeno igračo, 
kar pa lahko povzroči zadrego 
(denarno). Dobro je vedeti, da 
otrok potrebuje različne igrače, 
ki bodo zadostile različnim 
igralnim dejavnostim in ob ka
terih se bo otrok skladno razvi
jal. V spodnji preglednici so za 
posamezne dejavnosti nave

dene ustrezne igrače. Pri izbiri 
ne pozabimo na otrokovo sta
rost in razvojno stopnjo (po
meni: glede na otrokovo sta
rost bi mu lahko izbrali zaplete-
nejši konstruktor, a so otro

kove ročne spretnosti še slabo 
razvite. Igrača bi bila nezani
miva, pretežka, zato poiščimo 
preprostejšo, z večjimi grad
niki. Otrok je lahko tudi zelo 
spreten. Tedaj naj nas priporo
čena starost na embalaži ne 
oavrne od igrače. V IGRI IN 
Z USTREZNO IGRAČO SE 
OTROK RAZVIJA, NAPRE
DUJE IN BOGATI SVOJE 
OBZORJE.). 

Na koncu naj vse otroke, nji
hove starše in druge povabim 
na razstavo igrač, ki bo v za
četku decembra v Cankarje
vem domu na Vrhniki. Pokazali 
bomo posamezne skupine 
igrač, predstavili pa se bodo 
tudi nekateri naši proizvajalci 
dobrih igrač. 

MILENA VIDOVIČ 

V enoti Cankarjeve knjižnice 
v Borovnici so bile do letošnje 
pomladi nevzdržne razmere. 
Zgradba, v kateri je knjižnica, 
ima častitljivo starost 102 leti, 
zato smo bili v nenehni bo
jazni, saj so bila tla preveč 
obremenjena. Knjižnica je v pr
vem nadstropju, kjer je bilo na 
70 m 2 že 15.000 knjig. Poleg 
knjig je na voljo tudi 250 video 
kaset in 45 naslovov tekočih 
revij in časopisov. Zato ni 
čudno, da je bila stiska zelo 
velika, saj so knjige stale tudi 
na tleh pod policami, nekaj pa 
jih je bilo celo v prostoru kra
jevne skupnosti. 

Ko se je letos v marcu otro
ški vrtec izselil v nov objekt, je 
njegove stare prostore dobila 
knjižnica. Tako ima sedaj na 
voljo 150 m J površine. Ob seli
tvi je bilo treba prestaviti vse 
police in knjige na novo urediti, 
za kar je potrebno veliko truda. 
Kljub selitvi je knjižnica nor
malno poslovala za bralce. 
Pohvaliti je treba člane knjiž
nice, ki so brezplačno poma
gali pri selitvi. 

Z razširitvijo je dobila knjiž
nica tudi večnamenski prostor, 
kjer se z velikim veseljem zbira 

šolska in predšolska mladina. 
Tam si lahko ogledajo risanko, 
mladinski film ali igrajo dru
žabne igre. V sodelovanju 
s podjetjem Pingvin in os
novno šolo potekajo v knjižnici 
tudi jezikovne, likovne in druge 
delavnice. Najmlajši so se zelo 
razveselili cicibanovih uric, kjer 
bodo odslej vsak ponedeljek 
poslušali novo pravljico. 

Običajno se družba premalo 
zaveda, kako velik vpliv ima 
lahko knjižnica na mladega 
človeka. Kljub vsem sodobnim 
medijem je knjiga še vedno ti
sta, ki nudi najdragocenejši 
stik in trajno vrednoto. Nagnje
nost h knjigi in navado uporab
ljati knjižnico je najlaže prido
biti v zgodnji mladosti. Tega se 
knjižničarji zavedamo, zato si 
prizadevamo, da bi privabili 
čim več mladih v knjižnico. 
Trudimo se, da bi bila otroška 
knjižnica živ in stimulativen 
prostor, v katerem bodo ra
zlične dejavnosti vir kulturnega 
navdiha. 

Mlade pa tudi starejše ob
čane borovniške okolice va
bimo, da obiščejo knjižnico; 
prijetno bodo presenečeni. 

M. I. 

značilne predstavnike te skupine, in to tako, da upoštevamo tudi 
3 do igrač za predšolske otroke). 

»PESEM PREGANJA 
ČLOVEKU SKRBI« 
pravi star slovenski pregovor. 
Preskusite ga, če res drži. 
Prisluhnite našemu tradicionalnemu 

N O V O L E T N E M U 
K O N C E R T U , 
KI BO V CANKARJEVEM DOMU 
NA VRHNIKI 11. 1. 1992. 

Predstavile se bomo: 
- pevke ženskega pevskega zbora »CONCINITE«, 
- pevci moškega pevskega zbora »LIKO« Vrhnika 

in 
- komorni orkester z Vrhnike. 

Prav posebej nas ni treba predstavljati, saj nam 
prepolna dvorana v prejšnjih letih zagotavlja, da nas 
dobro poznate in nam radi prisluhnete. 

Zato še enkrat NAŠE PRISRČNO VABILO NA L E P 
ZIMSKI VEČER V PRIJETNI PEVSKI DRUŽBI, S A J 

»KDOR POJE, SLABO NE MISLI«. 
IN TAKIH ZAGOTOVO NI MED NAMI. 

Program 
prireditev do 
konca leta 
November: 

- R A Z S T A V A risb Dušana Muca, akad. slikarja kostu-
mografa, otvoritev 7 .11. ob 18. uri v galeriji Kašča v Verdu, 

- K O N C E R T New swing quarteta, 16. 11. ob 20. uri 
v CD 

- KLUBSKI VEČER - Zoran Predin, pevec in pesnik 
skupine Lačni Franz, 22. 11. ob 20. uri v CD, 

- K O N C E R T ZA MIR, zborovski večer domačih zborov 
z znanimi gosti, 23. 11. ob 20. uri v CD, 

- R A Z S T A V A FOTOGRAFIJ mesta Gonars 

December: 
- R A Z S T A V A IGRAČ, avla Cankarjevega doma, 
- MIKLAVŽEV S E J E M , na trgu K. Grabeljška od 1. 12. 

do 6. 12. 
- R A Z S T A V A JASLIC, v Mali dvorani CD od 10. do 20. 

12. 
- MIKLAVŽEVANJE s sprevodom, programom in obda

ritvijo v CD, 5. 12. ob 17. uri, 
- KLUBSKI VEČER - Mija Žnidarič iz Maribora, jazzov-

ska glasba, 13. 12. ob 20. uri v C D , 
- M O Z A R T O V VEČER v izvedbi znanih slovenskih 

glasbenikov, 14. 12. ob 20. uri v C D , 
- Kulturni dogodek v počastitev 115. obletnice bralnega 

društva na Vrhniki in obletnici smrti pisatelja I. Cankarja 
v Cankarjevi knjižnici, 

- K O N C E R T BOŽIČNIH PESMI v izvedbi Ljubljan
skega okteta v cerkvi Sv. Pavla, 19. 12. ob 20. uri, 

- NOVOLETNI S E J E M IN N O V O L E T N E P R E D S T A V E 
ZA O T R O K E (program prireditev v prihodnji številki časo-
oisa), 

- KLUBSKI VEČER - Večer country glasbe s pevko 
Renato Leich in solistom na banju, 27. 12. ob 20. uri v CD. 

Pridružujemo si pravico do spremembe programa. 
Vstopnice za posamezne prireditve bodo na voljo eno 

uro pred predstavo pri blagajni in v Turistični pisarni v Čr
nem orlu, tel. 751-084. 

Z K O Vrhnika 

PREGLEDNICA IGRAČ (Povzeto po prispevku L. 
Otrok in družina, št. 12, December 1990) 

Marjanovič-Umek: Ko kupujemo igrače, 

TELEFON. ŠIVALNI STROJ... OPREME ZA 
IGRE VLOG (ZDRAVNIK,...), ROČNE LUTKE, 
VOZIČEK. POSTELJICA, POSODICE..., PO
DROBNEJE IZDELANE PUNČKE, MEDVEDEK 

IGRE. KI PRIKAZUJEJO ODNOSE MED LJUDMI 
(POŠTA...). IGRE S SOCIALNO VSEBINO 
(REŠEVANJI') KONFLIKTOV^. IGRETIPA "ČRNI 
PETER". ENOSTAVNE DRUŽABNE IGRE (SLI
KOVNE. DOMINE. LOTTO) 

BBBSB 

tsiyMfcä 

KOLO, KOTALKE, SANI. SMUČI..., MATE
RIALI ZA PRETIKANJE. VTIKANJE, "ŠIVA
NJE", RAZLIČNE ŽOGE, OBROČI, VRVICE..., 
MALA VOZILA (AVTO, VLAK...). BARVICE, 
PLASTELIN, DROBNI MATERIALI ZA NI
ZANJE, TRICIKEL, IGRAČE ZA IGRO V PE
SKU. ENOSTAVNE VSTAVLJANKE, PUZZLI, 
VELIKA VOZILA, IGRAČE NA KOLESIH, 
(OTROK JIH VLEČE, PORIVA) 

RAČUNALNIŠKE IGRE. DRUŽABNE IGRE: 
MLIN, DAMA. ŠAH. IGRAČE ZA "RAZISKO
VANJE" (LUPA, MIKROSKOP), LOGIČNI 
BLOKI, LABIRINTI, UGANKE, MATERIALI 
ZA SESTAVLJANJE, GRADNJO, USTVAR
JALNO IZRAŽANJE 

Razlaga k sliki: Glavna razvojna področja so označena s simboli: 
čustveno doživljanje, izražanje, domišljija in simbolizem 
zaznavanje, gibanje, razvijanje spretnosti 
socialni odnosi in komunikacije 
spoznavni razvoj, ustvarjalno izražanje 

Znotraj posameznih skupin navajamo značilne predstavnike te skupine, 
starostno zaporedje (od igrač za najmlajše do igrač za predšolske otroke). 

in to tako, da upoštevamo tudi 

Večnamenski prostor v knjižnici v Borovnici je namenjen 
najmlajšim. Na sliki otroci na tečaju angleškega jezika. 

Prijetne ure 
v knjižnici 



ČRNA KRONIKA 

2. 10.: V neposredni bližini 
magistralne ceste Vrhnika-Lo-
gatec je pri Strmici občan na
šel tri ročne bombe in nekaj 
razstreliva. O najdbi je obvestil 
policijo, nevarne ostanke zad
nje vojne v Sloveniji pa so stro
kovnjaki shranili na varnejše 
mesto. Ob tem ni odveč opo
zorilo, da so taka in podobna 
eksplozivna sredstva najver
jetneje ostala pozabljena še 
kje drugje. Morebitni najdite
lji naj se jih ne dotikajo! Po
kličejo naj policijo, ki bo po
skrbela za varno odstrani
tev. 

Iz stanovanjske hiše na 
Verdu je neznanec odnesel 
1000 nemških mark. Iščejo ga 
še. 

Opravili so postopke s pe
timi prebeglimi vojaki JA in po
skrbeli da so varno odšli proti 
domu. 

Ob 20.05 so posredovali na 
Lazah pri Borovnici. Tu je nji
hov stari znanec, kot že več
krat doslej, pretepal svojo 
ženo in jo na koncu še napodil 
iz stanovanja. Napisali so mu 
predlog za sodnika. 

3. 10.: Ob 6.35 so neznanci 
na Vrtnariji vlomili v parkiran 
osebni avto in zažgali notra
njost vozila. Za storilci še poiz
vedujejo. 

Ob 8.30 je občanka pleskala 
stanovanje, iz katerega je prej 
na prosto umaknila kavč. na
men je bil dober, učinek pa 
prav nasproten, kajti medtem 
so ga do nespoznavnosti ra
zrezati neznani malopridneži. 
Iščejo jih. 

Prijavili so krajo treh zlatih in 
enega srebrnega prstana iz 
zasebne hiše. Za ljubiteljem 
zlatnine poizvedujejo. 

Poskrbeli so za štiri prebe-
gle soldate jugo armade. 

5. 10.: Ob 20.05 je občan 
sporočil, da ob cesti v Bistri 
leži močno utrujena gospa. Na 
pomoč so poklicali reševalno 
vozilo, ki je obnemoglo odpe
ljalo na centrifugiranje že
lodca. 

6.10.: V discu na Drenovem 
griču so bili ob pol dveh po 
polnoči. Pomirili so pretep de-
vetnajstletnikov, od katerih je 
eden skupil tudi lažje telesne 
poškodbe. Druščino so prijavili 
sodniku za prekrške. 

Ob 18.15 so mirili spor na 
Vrtnariji. Obe stranki so prija
vili. 

Ob 20. uri so posegli v pre
tep moža in bodoče ločene 
žene. Zoper vročekrvnega so
proga so napisali predlog. 

Ob 22.45 je policijska patru
lja ustavila osebni avto, v kate
rem sta se vozila dva moška. 
Pri pregledu vozila so opazili, 
da je ključavnica za vžig od

stranjena, kontaktne žice pa 
spojene. Našli so tudi žig 
enega ljubljanskih podjetij, za 
katerega so pri nadaljnjem 
preverjanju ugotovili, da je bil 
ukraden pred štirimi dnevi, ko 
so vlomilci odnesli še 400.000 
tolarjev. Vozilo so zasegli, 
osumljenca pa predali ljubljan
skim kolegom v nadaljnjo ob
delavo. 

7. 10.: Ob 21.45 je patrulja 
ustavila avtomobil znamke 
ford furgon in v njem odkrila 
svojega starega znanca. Vo
zilo, ki je bilo ukradeno v Pi
ranu, so zasegli in zadevo pre
dali tamkajšnjim kolegom. 

8. 10.: V Ligojni je hlapec 
grozil svojim nadrejenim z roč
nim obračunom. Možakarja, ki 
se je preveč napil, so opozorili 
in napisali predlog sodniku. 

Ob 18.05 so posredovali 
v Verdu, kjer se je spri moški 
del družine. V pretepu, ki je 
sledil, jo je skupil oče, ki so ga 
napotili k zdravniku, proti pre
tepaču pa so napisali predlog. 

9. 10.: V bližini zdravstve
nega doma na Vrhniki je občan 
našel ročno bombo. Shranili so 
jo na varno. 

Ob 20.45 je na policijsko po
stajo pritaval mož in potožil, da 
so ga na Stari cesti napadli in 
pretepli neznanci ter mu iz 
hlačnega žepa ukradli šeststo 
DEM in in nekaj tolarjev. Patru
lja, ki je na kraju dogodka po 
gostinskih lokalih zbirala po
datke, je v enem od njih izve
dela, da je omenjeni približno 
dve uri prej popival s kolegom, 
čeprav je to v prijavi zanikal 
oziroma se niti ni spomnil. 
Z zbiranjem obvestil kljub temu 
nadaljujejo. 

11. 10.: Ob 19.10 sta si 
v Verdu skočila v lase oče in 
sin. Vzrok spora je bil šivalni 
stroj, ki si ga je prisvojil sta
rejši. Opozorili so ga, napisali 
pa so tudi predlog sodniku. 

Nenavadno goljufijo so si 
privoščili neznanci, ki so na 
zadnji strani igralnega aparata 
v gostinskem lokalu prerezali 
žice in jih med seboj spojili 
tako, da se jim je dobitek pri
števal, tudi če pri igri niso imeli 
sreče. Na ta način so »zaslu
žili« približno 11.000 tolarjev. 
Poznavalcem elektronike so 
na sledi. 
. 12. 10.: Neznanca, ki je 
v Veliki Ligojni vlomil v osebni 
avto in iz njega odnesel avto-
radio z zvočniki, še iščejo. 

Ob 10.20 je občan sporočil, 
da se je vbližini Bistre že pred 
tednom dni vnela šota, ki še 
vedno tli. Poklicali so gasilce, 
ki so vse skupaj pogasili. 

Tudi dolgoprstnež, ki je av-
toradio sunil v Bevkah, je za
enkrat še neznan. 

Obvestilo bralcem 
Prihodnja številka Našega časopisa, ki bo 
božično-novoletna, bo izšla predvidoma 15. 
decembra. 

V njej bomo objavili enotne božično-novo-
letne čestitke v velikosti dve koloni na široko 
in 8 cm na visoko po enotni ceni 2000 STL. 
Za društva je to brezplačno. 

Sicer pa je zdaj cena oglasnega prostora 
naslednja: 120 SLT za centimeter v stolpcu, 
osmrtnice (zahvale) so tretjino cenejše. 

Oglasite se nam do 15. decembra - dotlej 
bomo sprejemali gradivo za Naš časopis. 

Ob 22.40 so klicali na po
moč iz gostinskega lokala 
v Borovnici. Veseljak, ki je tam 
razbil steklenico in kozarec, jo 
je popihal še pred prihodom 
patrulje. Izsledili so ga. 

Ob 22.50 je ogenj pogoltnil 
vikend v Zaplani. Vzrok požara 
še ni znan, domnevajo pa, da 
se je vnelo zaradi dotrajanega 
dimnika. 

Ob 23. uri je v Borovnici vro
čekrvni sinko razbijal hišni in
ventar in z nečim podobnim 
grozil tudi svoji materi. Umirili 
so ga in napisali predlog. 

13. 10.: Občanka je sporo
čila, da na Drenovem griču od 
hiše do hiše hodijo sumljive 
osebe, ki se predstavljajo za 
begunce iz Hrvaške ter prosja
čijo denar. Patrulja je z ome
njenimi opravila razgovor in 
ugotovila, da se poleg berače
nja ukvarjajo tudi s prodajo pr
tov. Opozorili so jih in napotili 
čez južno mejo države. 

14.10.: Tatvina avtoradia se 
je tokrat zgodila v Borovnici. 
Storilec je še neznan. 

V Borovnico sta prišli dve 
Romkinji in kot hrvaški begunki 
beračili po hišah. V enem od 
stanovanj je mlajša, še mlado
letna, sunila 1.000 tolarjev. 
Obe so prijeli, opravili posto
pek in ju poslali na Reko. 

Ob 22.15 so v gostinskem 
lokalu na Vrhniki trije mlajši 
moški primerki na vsak način 
hoteli preizkusiti svoje borbene 
sposobnosti. Nadlegovali in iz
zivali so natakarja, eden od 
njih pa je po tleh metal stole. 
Vse tri so priprli. 

22. 10.: V vrhniški gostilni 
sta svoje moči pomerila mlajši 
in nekoliko starejši vročekrv-
než. Še pred prihodom patrulje 
ju je vzela noč, a so jima kljub 
temu napisali predlog za sod
nika, saj gre za njihove stare 
znance. 

23. 10.: Ob enih po polnoči 
je voznik osebnega avtomobila 
v Borovnici, ko je opazil, da ga 
ustavlja patrulja, ugasnil žaro
mete in zapeljal naravnost 
v policista. Ta se je rešil s sko
kom v jarek, pobesneli voznik 
pa je hladnokrvno odpeljal na
prej. Izsledili so ga in napotili 
k sodniku, kjer bo pojasnil-
svojo nenavadno vožnjo. 

24.10.: Neznanec, ki je vlo
mil v čebelnjak na Bregu pri 
Borovnici, je namesto pri čebe
lah očitno našel svoj zgled pri 
srakah. Odnesel je plinsko je
klenko. 

MOJCA ŠAJN 

Kup na njivi 
. Iz doma upokojencev je na 
uredništvo priromalo tole pi
smo Cite M. Moti jo navlaka na 
njivah pri domu. Piše: 

Že dalj časa čakamo, kdaj 
se bo spomnil kakšen od »ze
lenih« in prišel pospravit tisto 
ropotijo, ki jo razstavlja lastnik 
zemlje. To po mojem mnenju 
sploh ne sodi na polje, razno 
kamenje, opeke, zadnje čase 
še nekakšne mašine. Sem sta
rejša upokojenka tega vrhni
škega doma in mene je 
osebno sram, ker v naš dom 
prihajajo ljudje iz raznih krajev 
pa sprašujejo, kaj je to sme
tišče ali gradbišče. Svetujem 
lastniku zemlje, če je ne obde
luje (potrebuje), naj rajši za
sadi smreke, bo imel malo več 
koristi kot od kamenja. 

Pa še to glede pločnika: ker 
je Idrijska cesta zelo pro
metna, pločnika ali razsvet
ljave le ne premore. Še bi na
štela razne pomanjkljivosti, ker 
ve, da še teh ne boste odpra
vili. Do kdaj bo tako? 

Upokojenki Citi se pridru
žujemo v njenem obupnem 
klicu vpijočega v puščavi, 
čeprav tako kot ona vemo, 
da sneg vse skrije, če le do
volj zgodaj zapade. Če nas 
stoletna opazovanja vre
mena ne bodo izdala, mora 
biti prvi sneg že tri dni po 
»babjem poletju« v dneh po 
sv. Martinu. Ko bo skopnel 
- bomo pa spet vse videli. 

TEDEN PROMETNE VARNOST! 

»Življenje je v vaših 
rokah« 

Če spremljamo vsakdanjo 
nezgodno kroniko, opažamo 
vedno več nesreč, ki se nema
lokrat končajo s smrtnim izi
dom. V teh primerih je udele
ženih veliko otrok, ki so stalni 
udeleženci na cesti. Udele
ženci in soustvarjalci prometne 
varnosti smo vsi občani in kra
jani, česar pa se premalokrat 
zavedamo. 

Tako je minil tudi teden pro
metne varnosti skoraj ne
opazno. Organizacijsko je so
dil v teden od 7. 10. do 14. 10. 
1991 in je bil namenjen varstvu 
otrok v avtomobilu. V ta namen 
so bile narejene posebne na
lepke (prikazano na sliki), ki so 
nalepljene na zadnje steklo in 
opozarjajo na vozila, ki redno 
oziroma zelo pogosto vozijo 
majhne otroke. Z nalepko opo
zarjajo voznike, da namenijo 
več pozornosti takim vozilom, 
ki prevažajo majhne otroke. 

Zato opozorilo vsem voz
nikom tudi v naši občini, naj 
namenijo večjo pozornost 
vozilom s prikazano na
lepko. 
(Slika) 

Kako pa so »Teden pro
metne varnosti« videli naši naj
mlajši, nižja stopnja v osnovni 
šoli Ivana Cankarja? Na zelo 
zanimiv in poučen način za 
vse nas, ki smo najbolj odgo
vorni za varnost v prometu, ali 
pa za ustanove in društva, ki 
lahko najbolj pripomorejo k iz
boljšanju varnosti v prometu, 
kjer pa naša občina ni izvzeta. 

Pri predsedniku 
skupščine 

Ob tednu prometne varnosti 
smo se z županom gospodom 
Kvaternikom in gospodom Mo-
letom pogovarjali o prometni 
varnosti v našem kraju. Tudi 
mi imamo nekaj predlogov, ki 
naj bi prispevali k večji varnosti 
na cesti. 

Ob cesti, ki pelje v stano
vanjsko naselje Vrtnarija, je 
treba: 

IABY ON BOARD 

- urediti pločnik, 
- označiti prehod za pešce 

(z rumeno utripajočo lučjo ali 
semaforjem), 

- postaviti javno razsvet
ljavo ob cesti, 

- omejiti hitrost na največ 
60 km/h in voznike večkrat 
kontrolirati, 

- postaviti prometne znake 
(otroci na cesti, prehod za 
pešce, omejitev hitrosti). 

Motijo nas parkirani avtobusi 
na Cesti 6. maja, v Verdu na 
ostrem ovinku pred trgovino pa 
tovornjaki, ki prehitro vozijo. 

Na Betajnovi je nedokon
čana ograja. 

Na Idrijski cesti ni razsvet
ljave. 

Upamo, da bo uresničenih 
vsaj nekaj naših predlogov, saj 
bo tako poskrbljeno za večjo 
prometno varnost nas, šolar
jev. 

Učenci 3. d. razreda OŠ Ivana 
Cankarja 

Vrhnika 
Marko Buček 

Šimen Drašler 
Misel Gomerčič 
Arljanit Koprani 

Anita Lampe 
Anže Rozmane 
Andrej Stržinar 

in njihova učiteljica Novka 
Babic 

Pot v Evropo 
podaljšana 

Poseben odbor v sodelova
nju s podjetjem HAC pripravlja 
projekt informacijskega si
stema ponudb in povpraševa
nja v gospodarstvu občine 
Vrhnika. Že ob božiču naj bi 
izdali bilten (katalog). Za pri-
pavo je malo časa, prvi rok 6. 
oktober je bil zgolj informati
ven, zato bo verjetno marsika
terega obrtnika v naslednjih 
dneh obiskal predstavnik od
bora, ki bo zbiral podatke. Čas 
za to pripravo je še do konca 
novembra, zato se podaljšuje 
rok za zbiranje podatkov do 
zadnjega v mesecu. 

NA VRHNIKI PISARNA 
TURISTIČNEGA DRUŠTVA 

V začetku meseca novem
bra je vrhniško turistično dru
štvo od Golfturista s pomočjo 
Skupščine občine Vrhnika 
prevzelo v pritličju Črnega orla 
turistično pisarno. 

Tako se je uresničila dolgo
letna želja Turističnega dru
štva Vrhnika, da dobijo svojo 
pisarno oziroma zdaj imeno
vani »INFORMACIJSKI 
BIRO«, ki bo odprt za vso širšo 
javnost ter namenjen za turi
stične informacije in za pred
stavitev občine širšemu okolju. 

Marsikateri občan Vrhnike 
ne ve, da je Turistično društvo 
Vrhnika eno izmed najstarejših 
društev na Vrhniki, saj bo pri
hodnje leto (1992) praznovalo 
100-letnico delovanja. Res je 
tudi, da je v zadnjih letih delo 
nekoliko zamrlo, da so bila ne
soglasja, vendar pa sta tok živ
ljenja in razumevanje vodilnih 
struktur občine narekovala, da 
mora Vrhnika imeti turistično 
pisarno, kjer naj bi se stekale 
vse informacije, ki bi bile do
stopne vsem krajanom ter tudi 
turistom, ki jih na Vrhniko mo
ramo privabiti. 

Informacijski biro bo odprt 
vsak dan od 8.00 do 12.00 
ure ter popoldan od 16.00 do 
18.00 ure, razen v soboto ko 
bo odprto samo od 8.00 do 
12.00, v nedeljo po zaenkrat 
zaprto, pač glede na potrebe 
same zimske ponudbe. 

Informacijski biro naj bi zbi
ral vse vrste informacij, ki so 
zanimive širšemu krogu ljudi, 
od raznih kulturnih, športnih, 
družabnih turističnih in ostalih 
prireditev. Omogočal bo tudi 
razne informacije s področja 
gospodarstva in obrtniške de

javnosti. Na sploh naj bi po
stala pisarna BIROJA center 
vseh informacij za občino Vrh
nika. Zato se vabi vsa društva, 
družbene organizacije, zveze, 
klube, ustanove, gospodarske 
in negospodarske organizacije 
ter obrtnike in posameznike, 
da posredujejo vse zanimive 
informacije v Informacijski biro 
(telefon 751-084). Obenem pa 
se teh informacij tudi poslužu

jejo. Veliko jih bomo objavili 
tudi v Našem časopisu, da 
bodo dostopna čim širšemu 
krogu uprabnikov. 

Sam biro bo nudil tudi turi
stične pakete in aranžmaje, 
pač vse, kar spada k turistični 
ponudbi (dopuste, potovanja, 
prevoze in letalske vozovnice). 
Informacijski biro je odprt, 
samo na pravi način ga je 
treba izkoristiti, da bo služil 
svojemu namenu in predstavil 
Vrhniko širšemu okolju. 

S. S. 

V Informacijskem biroju Turističnega društva Vi 
vse informacije skrbela gospa Marija 

bo za 



T I M E O U T 
TRGOVSKO ŠPORTNI CENTER 
BOGDAN BLAZNI K / VRHNIKA 

ODPRTO: 
ponedeljek 16.00-19.30 

torek-petek: 10.00-12.00 
- 16.00-19.30 

sobota 9.00-12.00 
BOGDAN BLAZNIK Bogdan Blaznik, Poštna 7, Vrhnika 

VELIKA IZBIRA: 
- uvoženih bund, jaken in smučarskih hlač firme RAISKI (otroške, 

ženske in moške - zelo tople, odporne proti vodi, vetru in nizkim 
temperaturam) že od 3.740SLT naprej; 

- ELANOVIH smuči, modeli 90/91 (od 2.240 SLT naprej) in 91/92; 
- smučarskih vezi TYROLIA in SALOMON; 
- smučarskih očal UVEX (tudi za smučanje z dioptrijo) od 1.840 SLT 

naprej; 
- smučarskih pulijev (vseh velikosti) od 509 SLT naprej; 
- spodnjih delov trenerk vseh velikosti; 
- športnih torb, trenerk in anorakov (po starih cenah). 
Super ponudba smučarskih očal CEBE samo po 401 SLT in 535 SLT 
(količine zelo omejene). 
Možnost nakupa na obroke. 

VLJUDNO VABLJENI! 

TRGOVINA 

DRENOV GRIČ 8a / VRHNIKA 

- Nudimo vam veliko izbiro navadnih in termo kavbojk; za 
otroke od 410 do 1.050 SLT in 
za odrasle od 1.150 do 1.500 SLT. 

- Podložene jakne iz jeansa stanejo od 1.350 do 
1.500 SLT za otroke in od 1.990 do 2.800 SLT za odra
sle. 

- Poleg tega boste v trgovini našli tudi: 
termo srajce po zadnji modi po 1.450 SLT, 
bombažne srajce po 460 SLT, 
puhovke po 4.280 SLT, 
dolge jakne GORE TEX po 4.300 SLT in 
bombažne majice z dolgimi rokavi po 150 SLT. 

- Po novem boste lahko pri nas izbirali tudi med ponudbo 
programa zabavne elektronike GOLDSTAR. Tole je ne
kaj od naše nove ponudbe: 
glasbeni stolp 2 x 25 W 16.400 SLT 

glasbeni stolp 2 x 100 W s CD-playerjem 
in daljinskim upravljanjem 42.700 SLT 

radiokasetofon - dvojni kasetofon digitalni 
tuner, 10 fiksnih postaj, 10 W 11.000 SLT 
dvojni stereo radiokasetofon 10 W 11.000 SLT 

navadni radiokasetofon 10 W 6.500 SLT 
videorekorder, 2 glavi 33.800 SLT 
CD-playerGCD,-636 14.900 SLT 
kasete H D 60 150 SLT 
kasete CRX 60 79 SLT 
- Poleg tega prodajamo in napenjamo teniške loparje in 

izdelujemo različne predmete iz pleksi stekla. 
- Pri nas lahko kupite kombinirane otroške vozičke ROKY 

za 9.990 SLT. 
- Pestra je tudi izbira stenskih in ročnih ur ter igrač za 

pridne punčke in fantke. Tako upamo, da bo tudi Miklavž 
z nakupom pri nas zadovoljen. 

Ugodnosti: pri nakupu za 2.000SLT in več dobite na
grado. Nakup za 5.000 SLT in več na dva 
čeka. 

Delovni čas: ponedeljek-petek od 9. do 12. in od 16. do 
19. ure; sobota od 9. do 13. ure. 

RTV servis PAL 
V R H N I K A 

Po ugodnih cenah vam nudimo: 
• popravilo vseh vrst TV sprejemnikov, RADIO in HI-FI 

aparatov 
• regeneracijo oslabljenih TV ekranov 
• montažo radijskih sprejemnikov v avto 
Za opravljene storitve zagotovimo GARANCIJO. 

Pri večjih popravilih možnost plačila na OBROKE 

PRIDEMO TUDI NA DOM 
S 061/752-789 

Delavnica: Rožna ul. 10, VRHNIKA - (ul. pri PIK baru) 
Odprto od 8. do 12. ure in od 16. do 19. ure. 
Sobota zaprto! 

Tamara Snoj 
Črni orel,VrhnikcN- Cankarjev trg 4 

O D P R T O : 
vsak dan : od 9. do 12. ter od 15.30 do 19. ure 

sobota : od 9. do 12. ure 

V novo odprti trgovini pri Č R N E M O R L U vam v pestri 
ponudbi nudimo vse za vaše otroke od enega meseca pa 
do 10 let starosti. 
Tako lahko kupite: 
* vse vrste konfekcije, 
* posteljnino 
* ter vso opremo za dojenčke. 
Priporočamo se za obisk, konkurenčne cene so dostopne 
za vsak žep. 

MODNO 
ČEVLJARSTVO 
DIH 
pri Črnem Orlu 

Pri Črnem Orlu, v središču Vrhnike, smo odprli trgo
vino z ročno izdelanimi čevlji »v korak z modo«, ki jih 
bomo izdelovali tudi po naročilu. Poleg čevljev vam 
nudimo tudi bombažne nogavice ter copate iz frotirja 
in usnja. 

Obiščite nas, ne bo vam žal. 

Delovni čas prodajalne je vsak delavnik od 9. do 12. 
ure in pd 16. do 19. ure; ob sobotah od 9. do 12. ure. 

SLOVEN I JAofOW 
STAKA CESTA 41,VfcrtNIKA 

Za " t a p r v i m v o G l o m . t a p r v i č 

s t o p i š n o t r 

Nle m O r ^ v e r j e t , e n k u p 

spokT/vt obutve, pa 

ŠfOKTNE M M f E K C i J ^ . p a . 
KEKViZiTOV.tökitt ta SPOUTNIK, 
pyafejst F^ODAJALC.tûic tA 
SfOftfN. 

Stopa vn : 

Ne mors verjet, pa cjres kr n A z o j . 

NUDIMO VAM KONFEKCIJO 
ZA ODRASLE IN OTROKE 
PRIZNANE FIRME 

UNIVERZALE DOMŽALE PO 
ZELO UGODNIH CENAH: 

- BUNDE, PAJACI, 
ANORAKI, OTROŠKE 
HLAČEod 0-16 let 

- JEANS HLAČE, JEANS 
JAKNE, TRENIRKE; 

- SMUČARSKE KAPE, 
ROKA VICE, NOGA VICE; 

- SMUČARSKI ČEVLJI, 
SMUČI, NAHRBTNIKI 

- SPALNE VREČE, 
ŠPORTNA OBUTEV ITD... 

ŠKODA, 
DA VI NE POTREBUJETE 

NAŠIH USLUG! 
Prepričani pa smo, da poznate prijate
lje, znance, sodelavce, ki vam včasih 
potožijo, da jih bolijo noge zaradi otiš-
čancev, kurjih očes, vraščenih noh
tov... ter se zaradi tega vozijo k pedi-
kerju v Ljubljano. Prav zaradi njih in 
tistih, ki si sami ne morejo oblikovati 
nohtov, smo odprli pedikerski salon na 
Vrhniki. 

Prosimo, povejte jim, da se lahko naro
čijo osebno ali po telefonu. Tako ne 
bodo zapravljali časa s čakanjem. Za 
tiste, ki imajo kronične težave, glivična 
obolenja in posebne primere bomo or
ganizirali zdravniško svetovanje. 

Prav lepo se vam zahvaljujemo, pa še 
vi nas obiščite! 

<3dprto 
od Torka do petka 
$-12 in 

C&fotgk: Bizjak 
OiffpaliJka 4 • Vrhnika 

SERVISNI CENTER 
NUDIMO VAM POPRAVILO 

-TV SPREJEMNIKOV 
-VIDEORECORDERJEV 
-RADIJSKIH SPREJEMNIKOV 
-KASETOFONOV 
-HI Fl NAPRAV 

IN KOMISIJSKO PRODAJO 
-TV in ZABAVNE ELEKTRONIKE 
-AUDIO in VIDEO KASET 
-VIDEO KABLOV 

SERVISNI CENTER JE ODPRT VSAK DAN: 
od 8.00 do 12.00 in 
od 16.00 do 19.00 
SOBOTA : od 8.00 do 12.00 

Vrhnika, Tržaška 8, Tel.:(061)752-478 
(poleg prodajalne pohištva) 



m a l i 
o g l a s i 

OPRAVIČILO 
Pri objavi ZAHVALE je nastala 
tiskarska pomota pri objavi 
imena. Pravilno je VINKA Pl-
ŠLJARJA. 

V OKOLICI VRHNIKE, 
N A J R A J E O B A V T O C E 
STI, N A J A M E M ALI KUPIM 
TRAVNIK. JOŽE MIKLAV-
ČIČ, LAZE 12, B O R O V 
NICA. 

Prodam parcelo (pašnik), 
katastrska občina Pako-
-B reg , površine 1750 m 2 , 
cena po dogovoru, informa
cije na tel. 811 324 

ENOSOBNO družbeno 
stanovanje (telefon, cen
tralno ogrevanje, kabelska 
TV) v Ljubljani zamenjam 
za večje stanovanje na Vrh
niki; telefon 453-874 (zve
čer). 

V U L K A N I Z E R S T V O 

J E R N E J J E R Š I N O V I Č 
trgovina • avtooptika • servis 

Voljčeva 11 
613«) Vrhnika 1 (061) 752-368 

Odprto: od 10. do 20. ure 
v soboto od 8. do 14. ure 

Pri nas so vam na voljo tele storitve: 
- montaža in centriranje koles, 
- strokovno svetovanje, 
- popravilo pnevmatik s termo postopkom, 
- menjava ventilov na traktorskih in 

kamionskih zračnicah, 
- menjava premnikov, končnikov, 

amortizerjev, zavornih oblog, olja in 
filtrov, 

- elektronska nastavitev kolotekov 
(optika). 

V trgovini pa imamo vedno na zalogi: 
- avtopnevmatike SAVA in SEMPERIT, 
- oljne in zračne filtre firme UNICO, 
- različna olja, zračnice, klinasta in 

sinhronska jermena. 

Možna je tudi nabava traktorske, 
poltovorne in tovorne pnevmatike. 
Cene izdelkov in storitev so konkurenčne. 

PRIPOROČAM SE ZA OBISK. 

AVTO-MOTO 
DRUŠTVO VRHNIKA 

Stara cesta 7, tel.: 751-292 
Vse zainteresirane vabi na tečaj cestnoprometnih 
predpisov, ki se bo pričel v ponedeljek, 18 .11.1991. 

Pripravili smo vam tudi: 
- tečaj prve pomoči; 
- možnost takojšnjega poučevanja vožnje na vozilih 

R-5 in J U G O ; 
- posebno ugodnost: odplačevanje ur vožnje na 

3 ali 4 obroke. 

URNIK poslovanja: vsak dan od 8. do 12. in 
od 13. do 17. ure 
(razen sobote in nedelje). 

Prepričajte se o dobri in kakovostni ponudbi. 

- SREČNO VOŽNJO - AMD VRHNIKA 

az/Ue£/ 

Terez j je N i k o l č i č 

Ul. 6. maja 10, 61 360 Vrhnika, Tel: 061 752 163 

ZAHVALA 

Ob težki izgubi moža, očeta, 
brata, strica in svaka 

Metoda 
Prebila 

miličnika v pokoju 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki so darovali cvetje, 
izrazili sožalje in ga spremili na njegovi zadnji poti. 

Žena Jožica, sin Robert in vsi njegovi 

Bolečina in spomin so nam 
za tabo ostali 
Tvoj nasmeh in dobra volja 
sta za vedno pokopani 

ZAHVALA 

Ob boleči in prerani izgubi dragega moža, očeta, sina. brata, 
strica in svaka. 

Mila Spaleviča 
Ob nenadomestljivi izgubi dragega moža in očeta se iskreno 
zahvaljujemo vsem sodelavcem Lika, razredničarki Miri Japelj 
ih sošolcem za podarjeno cvetje. Vsem prijateljem, znancem, 
sosedom, NZD Vrhnika, Janezu Jesenovcu za govor in vsem, ki 
so izrazili sožalje in ga spremljali na njegovi zadnji poti. Posebna 

zahvala ISKRI ANTENE VRHNIKA za vso pomoč. 

Žalujoča žena Persa, sinova Željko, Zlatko in drugi 

ZAHVALA 

Ob nenadomestljivi izgubi 
dragega moža in očeta 

Josipa Nada 
se iskreno zahvaljujeva vsem delavcem ISKRA 
antene Vrhnika, O.Š. Ivan Cankar na Vrhniki, 
stanovalcem bloka Na Zelenici 5a na Vrhniki, ra
zredniku in učencem 1. F.-SKUŠ. Domžale, prijate
ljem in znancem za izraženo sožalje, denarno 
pomoč, darovanje cvetja in obenem tudi za sprem

stvo na njegovi zadnji poti. 

Žalujoča žena Zdenka in sin Robert Nad 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi našega dragega moža, očeta in deda 

Staneta 
Kastelica 

se iskreno zahvaljujemo vsem za izrečeno sožalje in 
cvetje, še posebno pa stanovalcem Krožne poti 8 in 

Poštne ulice 3b. 

Žena Mirni, sin Bojan in hčerka Maruša 
z družinama 

ZAHVALA 

Ob nenadni izgubi dragega moža, očeta in dedka 

Jožefa Novaka-Jožeta 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sose
dom, prijateljem in znancem za darovano cvetje, 
sveče, izraženo sožalje in denarno pomoč IUV, KP 
Vrhnika, Tiskarni Ljubljana, Pediatrični kliniki iz Ljub
ljane in GG Ljubljana. Hvala pogrebcem in gospodu 
dekanu za lepo opravljen cerkveni pogreb. Hvala 
vsem, ki ste ga tako množično pospremili na njegovi 

zadnji poti. 

Žalujoči domači 

ZAHVALA 
Ob izgubi našega ljubega 

Jožeta Turšiča 
se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem 
za izrečeno sožalje, darovano cvetje in številno spremstvo 
na njegovi zadnji poti. Posebej se zahvaljujemo dr. Petrov-
čiču in dr. Mundovi za zdravljenje; sosedom, ki so nam stali 
ob strani v najtežjih trenutkih; ZZB NOV Borovnica in 
Vrhnika, Čebelarskemu društvu Borovnica, delavcem in 
učencem Osnovne šole dr. Ivana Korošca Borovnica in 6. b 
razredu. Hvala tudi obema govornikoma za poslovilne 

besede. 

Borovnica, nov. 1991 

Vsi njegovi 

ZAHVALA 

Ob boleči in prerani smrti dragega moža in očeta 

Marjana Dolničarja 
se zahvaljujemo vsem za darovano cvetje in tople 
besede. Prisrčna hvala sosedom za vsestransko 
pomoč. G. župniku se zahvaljujemo za lepo oprav
ljen obred. Vsem neimenovanim, ki ste ga pospremili 
na njegovi zadnji poti ali ste kakorkoli sočustvovali 
z nami, iskrena hvala. Še osebej pa bi se radi 
zahvalili Vinku, Betki in njegovi družini za vso pomoč 

v težkih trenutkih. Vsem še enkrat hvala. 

Žalujoči: žena Ljuba, sinova Edvard in Dejan 

V R H N I K A 



PRIČETEK KOŠARKARSKE SEZONE 1991/1992 

Fenolit iz Borovnice se je 
preimenoval v ELLES 
Borovnica. 

Košarkarska ekipa Borov
nice, ki nastopa v drugi sloven
ski ligi, se je preimenovala 
v ELLES Borovnica. Petletno 
pogodbo, ki je bila sklenjena 
s prejšnjim sponzorjem Fenoli-
tom, se je z junijem iztekla in 
treba je bilo poiskati novega 
sponzorja. Majhno podjetje 
ELLES ter njen direktor g. Fra-
njo Modrijan so s polno razu
mevanja priskočili na pomoč in 
bodo s svojim imenom veliko 
pripomogli k nadaljnjemu raz
voju članske košarke v Borov
nici. Ekipa nastopa v drugi slo
venski košarkarski ligi - za
hod. Sama organizacija ko
šarke v Sloveniji, kot samo
stojni državi, se je reorganizi
rala, tako da druga liga zahod 
šteje dvanajst ekip, ki so iz za
hodnega območja cele Slove
nije. S tem pa ime Vrhnike in 
ELLES Borovnice nosijo in 
propagirajo po skoraj vsej Slo
veniji. 

V ligi nastopajo tele ekipe: 
ISKRA-Nova Gorica, Iskra 

Idrija, Tolmin, Jesenice, Kraški 
zidar-Sežana, Radovljica, Li
tija, Zagorje, Novo mesto, Čr
nomelj in Kolna-Liplje (Kranj). 
S pripravami je ekipa pričela 
v sredini avgusta, prve prven
stvene tekme pa so odigrali 
v oktobru. 

Že po prvih šestih odigranih 
kolih se je pokazalo, da je 
ekipa ELLES med favoriti za 
prvo mesto, saj je glede na 
igralski kader to tudi sposobna 
doseči. Za ekipo igra nekaj 
starejših igralcev z Vrhnike, 
Miro Gavrovšek, Milan Jevšek 
in Karli Nikolavčič, nekdanja 
igralca Domžal Rajka Zlatkovič 
in Dušan Kržan, ki že tretjo 
sezono igrata v Borovnici. 
V ekipo se je po enoletnem 
premoru vrnil domačin Dane 

Sivka. Drugi pa so mlajši do
mači igralci Roman Centa, 
Miro Turšič, Tone Turšič, Kle
men Stojanovič, Gregor Peršin 
in Martin Gustin ter novinec 
v ekipi Janez Friškovec z Dre
novega griča. 

Ekipo trenira trener Simon 
Seljak. 

Ekipa ELLES je doslej dose
gla tele rezultate: 

1. kolo KRAŠKI ZIDAR (SE
ŽANA) : ELLES 80:86 (49:41) 

STRELCI ELLES: Stojano
vič 2, Centa 2, Nikolavčič 4, 
Jevšek 12, Kržan 18, Gabrov-
šek 16, Zlatkovič 26 

2. kolo ELLES : DOLE-
ONARNO RADOVLJICA 
96:78 (50:38) 

STRELCI: Centa 5, Nikolav
čič 2, Jevšek 15, Turšič M. 4, 
Kržan 6, Gabrovšek 33, Zlat
kovič 23, Sivka 8 

3. kolo NOVOLES (NOVO 
MESTO) : ELLES 71:77 
(38:39) 

STRELCI: Stojanovič 2, 
Centa 5, Jevlek 20, Kržan 14, 
Gabrovšek 16, Zlatkovič 16, 
Zlatkovič 22 

4. kolo LITIJA: ELLES 78:89 
(38:41) 

STRELCI: Stojanovič 8, 
Centa 2, Nikolavčič 6, Jevšek 
10, Turšič M. 2, Kržan 8, Ga
brovšek 20, Zlatkovič 33 

5. kolo ELLES : PROTRO-
NIX ČRNOMELJ 102:80 
(50:37) -

STRELCI: Stojanovič 4, Ni
kolavčič 6, Jevšek 16, Turšič 
M. 4, Kržan 13, Gabrovšek 11, 
Zlatkovič 23, Sivka 25 

6. kolo ISKRA NOVA GORICA 
: ELLES 78 : 86 (48:45) -

STRELCI: Stojanovič 2, 
Centa 2, Jevšek 6, Kržan 19, 
Gabrovšek 6, Zlatkovič 32, 
Sevka 19. 

Nadaljnji razpored tekem pa je naslednji (prvo imenovani je 
gostitelj): 

7. kolo: 16. 11. 1991 
ELLES BOROVNICA : KOKRA LIPJE 

8. kolo: 20. 11. 1991 (sreda) 
ZAGORJE : ELLES BOROVNICA 

9. kolo: 22. 11. 1991 (petek) 
ELLES BOROVNICA : ISKRA IDRIJA 

10. kolo: 30. 11. 1991 
JESENICE : ELLES BOROVNICA 

11. kolo: 7. 12. 1991 
ELLES BOROVNICA : ALPKOMERC TOLMIN 

12. kolo: 14. 12. 1991 
ELLES BOROVNICA : KRAŠKI ZIDAR SEŽANA 

13. kolo: 21. 12. 1991 
RADOVLJICA : ELLES BOROVNICA 

14. kolo: 4. 1. 1991 
ELLES BOROVNICA : NOVOLES NOVO MESTO 

15. kolo: 4. 1. 1992 
ELLES BOROVNICA : LITIJA 

16. kolo: 18. 1. 1992 
PROTONIX ČRNOMELJ : ELLES BOROVNICA 

17. kolo: 25. 1. 1992 
ELLES BOROVNICA : ISKRA NOVA GORICA 

18. kolo: 1. 2. 1992 
KOKRA LIPJE : ELLES BOROVNICA 

19. kolo: 8. 2. 1992 
ELLES BOROVNICA : ZAGORJE 

20. kolo: 15. 2. 1992 
ISKRA IDRIJA : ELLES BOROVNICA 

21. kolo: 22. 2. 1992 
ELLES BOROVNICA : JESENICE 

22. kolo: 29. 2. 1992 
ALPKOMERC TOLMIN : ELLES BOROVNICA 

Ekipa ELLES Borovnica 
igra vse tekme v dvorani os
novne šole Borovnica ob so
botah, vedno ob 19. uri. Ko

šarkarji in vodstvo kluba va
bijo vse ljubitelje košarke, da 
si ogledate zanimive boje 
pod koši. s. S. 

Zagrizeni boji 
pionirjev pod koši 

Koordinacijski odbor za ko
šarko občine Vrhnika in 
Športna zveza Vrhnika sta pri
pravila občinsko prvenstvo 
v košarki za mlajše in starejše 
pionirje osnovnih šol. Tekmo
vanje poteka po dvokrožnem 
sistemu, kar pomeni, da vsak 
z vsakim igra dvakrat. Nato 
bodo prvo uvrščene ekipe med 
seboj odigrale še tako imeno
vani play-off na tri dobljene 
tekme. Po prvem krogu tekmo
vanja so rezultati taki: 

STAREJŠI PIONIRJI: 

VRSTNI RED: 
1. Vrhnika I 3 3 0 305:115 6 
2. Log-Dragomer 

3 2 1 282:143 4 
3. Vrhnika II 3 1 2 109:259 2 
4. Borovnica 3 0 3 89:250 0 

REZULTATI: 
Log-Dragomer: Vrhnika II 

103:29 (53:22) 
Borovnica: Vrhnika I 

18:86( 8:40) 
Vrhnika I: Vrhnika II 

129:25 (73:15) 
Log-Dragomer: Borovnica 

107:24(57:12) 
Borovnica: Vrhnika II 

47:55(20:27) 
Vrhnika I: Log-Dragomer 

90:72(48:26) 

STRELCI: Novak (Log-Dra
gomer) 126, Rajakovič (Vrh
nika I) 84, Metljak (Log - Dra-
gomer) 69, Mekinda (Borov

nica) 56, Trdan (Vrhnika I) 54, 
Žun (Vrhnika) 48, Urbančič 
(Vrhnika) 48. 

MLAJŠI PIONIRJI: 
VRSTNI RED: 
1. Vrhnika I 2 2 0 105 
2. Borovnica 2 11 71 
3. Vrhnika II 2 0 2 45 

56 4 
83 2 
82 0 

REZULTATI: 
Borovnica: Vrhnika I 

30:64 ( 9 
Vrhnika II: Vrhnika I 

26:41 ( 7 
Borovnica: Vrhnika II 

41:19(22 

29) 

18) 

6) 

STRELCI: Otrin (Vrhnika I) 
31, Trček (Vrhnika I) 30, Petelin 
(Borovnica) 26, Krašovec (Vrh
nika II) 20, Justin (Vrhnika I) 16, 
Turšič (Borovnica) 11 

Na tekmah so igralci poka
zali izredno borbeno in kako
vostno igro. Pri starejših pionir
jih izstopata favorita Vrhnika 
I in Log-Dragomer, ki bosta 
v play-offu prav gotovo odločila 
o občinskem prvaku, ki bo imel 
pravico sodelovati v nadalj
njem tekmovanju v regiji. 

Pri mlajših pionirjih je zma
gala Vrhnika I, ki si zelo priza
deva tudi za strokovnost pri 
svojem delu in tako pridobiva 
igralce za naslednje sezone: to 
so pionirji četrtih in petih razre
dov osnovne šole Ivana Can
karja. 

S. S. 

MINI MARKET AJDA 
Vas 8, Vrhnika 

v bližini gostilne Turšič 

vam s tem oglasom prizna 5% P O P U S T pri enkratnem 
nakupu 
Nudimo vam: 
živila, čistila, kozmetiko, pijače, galanterijo, mesnine, sadje, slado
led, sveže (ob petkih) in zamrznjeno meso. 

Vsak ponedeljek 5% popust. 

Čeke vnovčimo 7 dni kasneje. 
ODPTRO: 
od 8. do 20. ure, nedelja, prazniki od 8. do 12. ure. 

VABLJENI! 

m PRODAJA UMETNIN 
in UOKVIRJANJE 

Stara cesta 2 
Vrhnika 

Likovni kotiček 
Nebesna znamenja na 
umetniških grafikah 

Galerija 2 bo svojo ponudbo pred No
vim letom obogatila s serijo malih grafik, 
na katerih bodo upodobljena nebesna 
znamenja. Izdelal jih bo Božidar Strman. 

»Coprnic in čarovnic je dežela še precej očiščena, razen pri 
Snežniku, Ložu, Cerknici in Planini, zakaj v tistih krajih, ki leže 
med velikanskimi divjinami, je včasih nemalo te golazni,« je pred 
več kakor 300 leti zapisal vsevedni Valvasor. Čarovnic tam okoli 
čudežnega presihajočega jezera res ni več, je pa še vedno 
»skoraj« divjina, čudovita narava in predvsem mir. »Tu se človek 
lahko skoncentrira, nič te ne moti,« pravi Božidar Strman ali po 
domače Mišo, akademski slikar, rojen Ljubljančan, ki pa se je tako 
kot mnogi umetniki stalno naselil na Blokah. Ali kaj pogreša 
Ljubljano in tamkajšnjo družbo? »Ne. Kadar me kaj zanima, kadar 
bi rad kaj videl ali slišal, sedem v avto in sem tam v 45 minutah. Ko 
sem živel v Ljubljani sem bil stalno v istem krogu ljudi in pogovar
jali smo se vedno o istih stvareh. Zdaj, ko se srečujemo bolj 
poredko, je mnogo bolj zanimivo in pestro. Skratka, kar želim 
videti, kar me zanima in kar moram videti, da ne izgubim stika, si 
grem ogledat.« 

Mišo Strman poučuje na osnovni šoli na Blokah, predvsem pa 
slika. Raje figure, ljudi in živali, kakor pokrajino, čeprav je bila tudi 
lepa okolica pomembna, ko se je odločal, da se preseli v tiste 
kraje. Figura je bolj razgibana in pomeni večji izziv, še posebno če 
jo slikaš v Strmanovi priljubljeni tehniki laviranki. Pri laviranki se ne 
da popravljati, ne da goljufati. Vsaka poteza je dokončna in kadar 
slika svojo priljubljeno temo, konja v gibanju, zahteva to res veliko 
profesionalnosti. 

Kaj pa grafika? Mišo Strman se je z njo seznanil na Akademiji 
za likovno umetnost v Ljubljani, kot pač vsi njeni študentje, nato se 
je z njo ukvarjal še nekaj let po študiju, vendar jo je pozneje zaradi 
tehnoloških problemov opustil. Zdaj pa bo skupaj z GALERIJO 
2 na Vrhniki pripravil serijo malih grafik na temo nebesna zname
nja. Zakaj prav ta tema? Je to morda povezano z ostanki vražje-
vernosti v tistih krajih ob Cerkniškem jezeru, kjer se je coprniška in 
čarovniška zalega najdalj obdržala? Mišo Strman verjame v po
men znamenj, v pomen tega, kdaj si bil rojen. Navsezadnje je v tej 
veri zbrana tisočletna izkušnja astrologov. 

V likovni umetnosti so grafične upodobitve nebesnih znamenj 
pogoste, skoraj vedno pa skušajo biti čim bolj realistične. Pa to ni 
neobhodno potrebno. Znamenja so lahko prepoznavna tudi preko 
asociacij in takšne upodobitve ima v mislih Mišo Strman. Kaj pa 
tehnologija? Uporabil bo različne grafične tehnike, ki bodo omogo
čile, da bo odtis z bakrene plošče čim bolj podoben laviranki. Zgolj 
ena grafična tehnika je dolgočasna, raziskovanje izraznih možno
sti različnih tehnik in njihovo kombiniranje pa lahko pomeni po
sebno privlačnost za ustvarjalca. 

GALERIJA 2 z Vrhnike pripravlja skupaj z Mišom Strmanom 
serijo malih grafik na temo nebesnih znamenj aH horoskopa 
v tem času pred novim letom zato, ker so takšne grafike 
primerno darilo za posameznike ali za poslovne partnerje. 
Zato Jih bo v času od 1. do 15. decembra ponujala 25% 
ceneje. 

G A L E R I J A JE ODPRTA: 
Ponedeljek: 9.-11 in 17.-19. ure 
Torek: 17.-19. ure 
Sreda: 17.-19. ure 
Četrtek: 9.-11. in 17.-19. ure 

Petek: 17.-19. ure 

(061) 318-227 
od 7.-8. ure 

KK ELLES Borovnica: (1991/92) 
Stojijo: Modrijan (predsednik), Sivka, Turšič, Peršin, Jevšek, Zlatkovič, Seljak (trener) 
Cepijo: Friškovec, Centa, Nikolavčič, Gabrovšek, Kržan 
Manjkajo: Stojanovič, Guštin in Turšič T. Ekipa starejših pionirjev osnovne šole Ivan Cankar. Stojijo: Žun, Vrbančič, Otrin, Brenčič, 

Rajokovič, Cicmil in trener Zupan; Klečijo: Krašovec T., Trček, Justin, Krašovec K. in Trdan 



• 

ROLKANJE »91« NA ULOVKO 

Zmaga Gorazda 
Berginca 

V nedeljo, 13. 10. 1991, je 2. 
bilo 6. odprto prvenstvo Vrh
nike v teku z rolkami na 3. 
Ulovko, ki se ga je udeležilo 
100 tekmovalcev iz Slovenije. 6. 
Lahko zapišemo, da je bilo to 9. 
tudi prvo mednarodno tekmo
vanje, saj so se teka z rolkami 
udeležili tekmovalci iz sosed-

Se države Hrvaške (Reka), 
eprav je bilo dokaj slabo 

vreme, velja pohvaliti vse or
ganizatorje Tekaškega smu
čarskega kluba Vrhnika, 
športno društvo Povž Stara 
Vrhnika in športno zvezo Vrh
nika za dobro pripravljeno in III. 
očiščeno cesto - progo na 1. 
Ulovko. Za mlajše pionirje je 
bila pripravljena alternativna 2. 
tekma na 1 km, in sicer na as- 3. 
faltnem platoju pred brunarico 
na Ulovki, kjer so tekmovalci 7. 
pokazali kar nekaj spretnosti in 
iznajdljivosti z rolkami. 

V vsaki panogi so prvi trije 
prejeli medalje, četrto- in peto-
uvrščeni pa diplome. Glavni 
sponzor tekme je bil COMING IV 
Vrhnika, ki je vsem prvim trem 1. 
podelil praktične nagrade. 

2. 
Rezultati: 

3. 
I Mlajši pionirji - alternativna 
tekma 1 km 9. 
1. Jože Mekle (Ciimpija Ljub

ljana) 2,39' in 

Dejan Gričar (Olimpija 
Ljubljana) 2,39'; 
Toni Mojzelj (Olimpija Ljub
ljana), 2,40' 
Klemen Grom; 
Jure Štrukelj (oba Vrhnika). 

II. Mlajše pionirke - alterna
tivna tekma 1 km 
1. Ana Skvarča (Logatec) 

2,53' 
2. Tadeja Drmota (Olimpija 

Ljubjana) 3,03' 
3. Tina Ponebšek (Olimpija 

Ljubljana) 3,05' 

Starejši pionirji - 3,3 km 
Gorazd Berginc (Vrhnika) 
16,06' 
David Čuk (Logatec) 16,55' 
Uroš Godina (Logatec) 
17,29' 
Miha Zmec; 20. Tadej 
Jurca; 21. Miha Plahutnik; 
22. Matej Mole; 23.-24. 
Jure Gostiša in Žiga Go-
renc (vsi Vrhnika) 

. Starejše pionirke (3,3 km) 
Dijana Grundiček (Reka) 
19,01' 
Majda Turk (Logatec) 
16,06' 
Petra Brišar (Olimpija Ljub
ljana) 20,34' 
Spela Jerina, 10. Nina Go-
ran, 13. Leo Šmigoc (vse 
Vrhnika) 

V. Mlajši mladinci (3,3 km) 
1. Jožko Petkovšek (Logatec) 

14,05' 
2. Robi Kavka (Dol pri Ljub

ljani) 14,35' 
3. Matej Fele (Brdo pri Kranju) 

14,51' 
11. Jure Sotler, 12. Miha 

Grom, Matej Margon, 15. 
Mazi Dobrovoljc in 16. 
Grega Gostiša (vsi Vrhnika) 

VI. Mlajše mladinke (3,3 km) 
1. Tanja Zelene (Logatec) 

16,05' 
2. Mateja Ambrožič (Logatec) 

16,26' 
3. Darja Rupnik (Logatec) 

17,27' 

VII. Člani (5,4 km) 
1. Primož Jovančič (Brdo pri 

Kranju) 26,17' 
2. Drago Jelušič (Reka) 

26,48' 
3. Damjan Pintar (Olimpija 

Ljubljana) 27,18' 

VIII. Članice (5,4 km) 
1. Simona Paternoster (Dol 

pri Ljubljani) 29,48' 
2. Romana Smrkolj (Dol pri 

Ljubljani) 30,55' 
3. Simona Žibert (Logatec) 

32,07' 

sX. Rekreativci (5,4 km) 
!. Niko Svoljšak (Skofja Loka) 

25,42' 
2. Vito Vovhnik (Merkur Kranj) 

29,32' 
3. Bojan Dečman (SK Zadvor) 

30,16' 
4. Bogdan Grom (ŠD Povž) 

32,56' 
6. Janez Grom (ŠD Povž) 

37,58' 
S. S. 

Po hudem vzponu se je marsikomu prilegel čaj ali pa počitek na asfaltu. 

Hrvaška 
1991 

Start mlajših pionirk, letnik 1981 

Občinski kros v Borovnici 
V sredo, 2. 10. 1991, je osnovna šola Borovnica organizirala jesenski občinski kros za 

učence osnovnih šol. Ob tem je bil tudi izbor za udeležbo občinske reprezentance na krosu 
države Slovenije v Mariboru. 

V ne preveč lepem vremenu se je tekmovanja udeležilo 110 tekmovalk in tekmovalcev iz 
vseh treh osnovnih šol v občini. Rezultati po letnikih so bili taki: 

Poglej tja čez Kolpo, 
kjer se črn dim vali, 
morijo s puško, nožem, bombo 
a Hrvaška še živi. 

Stisni pest in naglas zavpij 
bratu tja čez Kolpo, 
naj se drži! 

Samo gledaš 
in sprašuješ se, 
ne moreš razumeti, 
kako mogoče je! 

VITO 

Letnik 1981 - dečki 

1. Jure NOVAK, OŠ Ivan Cankar 
2. Mario JOJEŠKOVlC, OŠ Ivan Cankar 
3. Blaž ŠPEC, OŠ Ivan Cankar 
4. Peter WEIXLER, OŠ Borovnica 
5. Žiga MUNDA, OŠ Borovnica 
6. Klemen GROM, Oš Ivan Cankar 
7. Klemen SUHADOLNIK, OŠ Borovnica 
8. Damir PIVK, OŠ Borovnica 
9. Aleš TRČEK, OŠ Borovnica 

10. Tomaž TRČEK, OŠ Ivan Cankar 
11. Damjan GRIMŠIČ, OŠ Borovnica 
12. Gregor MAKOVEC, OŠ Borovnica 
13. Borut BREZOVŠČEK, OŠ Borovnica 

Letnik 1981 in mlajše deklice 

1. Jana MALI, OŠ Borovnica 
2. Kati CAFUTA, OŠ Ivan Cankar 
3. Polona RAVNIHAR, OŠ Borovnica 
4. Dragana PANIČ, OŠ Ivan Cankar 
5. Vita MEKINDA, OŠ Borovnica 
6. Helena MODRIJAN, OŠ Borovnica 
7. Nina KOGOVŠEK, OŠ Ivan Cankar 
8. Anita KRŽIČ, OŠ Borovnica 
9. Petra LUŽAR, OŠ Borovnica 

10. Sabina JOVANOVIČ, OŠ Borovnica 

Letnik 1980 - dečki 

1. Jernej LEBEN, OŠ Borovnica 
2. Iztok CUKLJATI, OŠ Log - Dragomer 
3. Zdravko BOGATAJ, OŠ Ivan Cankar 
4. Boštjan KOGOVŠEK, OŠ Borovnica 
5. Aljoša ŽERJAV, OŠ Borovnica 
6. Tomaž ČAMERNIK, OŠ Log - Dragomer 
7. Matevž PETELIN, OŠ Borovnica 
8. Marko TERČEK, OŠ Ivan Cankar 
9. Emir BAJRAMOVIČ, OŠ Ivan Cankar 

10. Janko PREBIL, Oš Ivan Cankar 
11. Dejan TRČEK, OŠ Log - Dragomer 
12. Niko RISTOVIČ, OŠ Borovnica 
13. Zoran ZELIČ, OŠ Borovnica 
14. Ivica BRZIC, Oš Borovnica 
15. Jovan JELOVAC, OŠ Borovnica 
16. Mehrudin ZENKOVIČ, OŠ Borovnica 
17. Mladen MIŠKIČ, OŠ Borovnica 

Letnik 1980-deklice 

1. Neža ŠKILAN, OŠ Log - Dragomer 
2. Andreia SOKLIČ, OŠ Borovnica 
3. Mateja PREBIL, OŠ Ivan Cankar 
4. Barbara KRAŠOVEC, OŠ Ivan Cankar 
5. Tanja FATUR, OŠ Ivan Cankar 
6. Patricija OKORN, OŠ Log - Dragomer 
7. Ana VUKOVIČ, OŠ Ivan Cankar 
8. Maja GOSTIŠA, OŠ Ivan Cankar 
9. Klavdija DRAšLER, OŠ Ivan Cankar 

10. Andreja DRAŠLER, OŠ Borovnica 
11. Mojca TOMŠIČ, OS Borovnica 

Letnik 1979-dečki 

1. Miloš BRKIČ, Oš Ivan Cankar 
2. Bojan DONČIČ, OŠ Ivan Cankar 
3. Tadej JURCA, OŠ Ivan Cankar 
4. Boštjan TROHA, OŠ Borovnica 
5. Grega PUNGERČAR, OŠ Log - Dragomer 
6. Tadej KRAMAR, Oš Log - Dragomer 
7. Hasan OŽEGOVIČ, OŠ Ivan Cankar 

Letnik 1979 - deklice 

1. Alenka TORTIČ, OŠ Borovnica 
2. Katja SLAVEC, OŠ Ivan Cankar 
3. Aja OPEKA, OŠ Ivan Cankar 
4. Polona TURŠIČ, OŠ Borovnica 
5. Špela JERINA, OŠ Ivan Cankar 
6. Jasmina BALABANIČ, OŠ Ivan Cankar 
7. Štefka TRČEK, OŠ Borovnica 
8. Mihaela NOVAK, OŠ Borovnica 
9. Nadja CVIRN, OŠ Borovnica 

Letnik 1978-dečki 

1. Peter BUČEK, OŠ Ivan Cankar 
2. Matjaž BATIČ, OŠ Ivan Cankar 
3. Dane STJEPANOVIČ, OŠ Borovnica 
4. Miha RISTIČ, OŠ Borovnica 
5. Primož KRŽIČ, OŠ Ivan Cankar 
6. Marjan HORVAT, OŠ Borovnica 
7. Matic MAROLT, OŠ Log - Dragomer 
8. Marko KIRN, OŠ Borovnica 
9. Peter MALOVRH, OŠ Ivan Cankar 

10. Sandi IVANUŠEC, OŠ Borovnica 
11. Aleš DEBEVEC, OŠ Borovnica 
12. Miha PETRIČ, OŠ Borovnica 

Letnik 1978 - dekleta 

1. Teja TODOROVIČ, OŠ,Ivan Cankar 
2. Melita SAJE, OŠ Log - Dragomer 
3. Tanja PERGAR, OŠ Borovnica 
4. Maja MILJKOVIČ, OŠ Ivan Cankar 
5. Sabina NARTNIK, OŠ Log - Dragomer 
6. Nina GROM, OŠ Ivan Cankar 
7. Vesna KRAČAN, OŠ Borovnica 

Letnik 1977-fantje 

1. Peter METLJAK, OŠ Log - Dragomer 
2. Dani Mattias, OS Ivan Cankar 
3. Andrej JERINA, OŠ Ivan Cankar 
4. Gregor GORNJAK, OŠ Borovnica 
5. Gašper NOVAK, OŠ Borovnica 
6. Rok KRŽIČ, OŠ Ivan Cankar 
7. Anton ŠPELC, OŠ Ivan Cankar 
8. Goran CAR, OŠ Borovnica 
9. Matjaž TROHA, OŠ Borovnica 

10. Primož ŽERTUŠ, OŠ Borovnica 
11. Robi VIOVIČ, OŠ Borovnica 
12. Blaž MEKINDA, OŠ Borovnica 
13. Marko NOVAK, OŠ Borovnica 

Letnik 1977 - dekleta 

Diana ŠEPETA, OŠ Borovnica 
Marta SUHADOLNIK, OŠ Borovnica 
Nataša ZALAR, OŠ Ivan Cankar 
Irena ROME, OŠ Ivan Cankar 
Gabi MEDEN, OŠ Borovnica 
Nataša OGRIN, OŠ Ivan Cankar 
Natalija PELKO, OŠ Borovnica 

S. S. 

Stalni udeleženec rolkanja je tudi Bogdan Grom, ki zagrizeno 
premaguje asfaltne metre proti cilju. 

LJUBITELJI ŠPORTNE RITMIČNE GIMNASTIKE 
Vrhnika bo zopet gostitelj mednarodnega turnirja v športno ritmični gimnastiki, ki bo 

v soboto, 30.11.1991, in v nedeljo, 1.12.1991, v telovadnici osnovne šole Ivana Cankarja. 
športna zveza Vrhnika in sekcija za športno ritmično gimnastiko na Vrhniki pričakujeta 

mednarodno udeležbo ekip iz Avstrije, Italije, Madžarske, Češke, Poljske in Sovjetske zveze 
ter s tem tudi mednarodno priznanje Slovenije na področju športa in priznanja države 
Slovenije. Udeležbo so zagotovile tudi vse najboljše slovenske ekipe in s tem tudi najboljše 
tekmovalke republike Slovenije. Vabimo vas na ogled zanimivega turnirja v športno ritmični 
gimnastiki. 

S. S. 

NAŠ ČASOPIS 
Naš časopis je vrhniško občinsko 
glasilo. Ureja ga uredniški odbor 
v sestavi: Frančiška Cel are, Leon 
Gostiša, Brane Mihevc, Marjan Pe
čan, Simon Seljak, Marija Tomšič, 
Bojan Zadravec, Jože Zorman in 
Tone Janežič (v. d. odgovornega 
urednika). Uredništvo: Naš časo
pis, Cankarjev trg 8, Vrhnika. Žiro 
račun: 50100-678-54000. Telefon: 
751325. Tiska Tiskarna Ljudske 
pravice. Po mnenju pristojnih teles 
je časopis oproščen prometnega 
davka in je brezplačen. 


